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  وبقاعة الس الـشعبى    ١٠/٢٠١٠ /٢٥فى تمام الساعة العاشرة من صباح يوم الاثنين  الموافق           

 الفـصل التـشريعي      مـن    وفى دور الانعقاد الثالث    ) ٢  (المحلى للمحافظة عقدت الجلسة رقم      
رئيس الس الشعبى المحلى لمحافظة شمـال سـيناء ،           -شتيوى سالمان   سالم  / السابع برئاسة السيد  

مساعد وزيـر   /  والسيد للواء     - محافظ شمال سيناء     -مراد موافى   /وبحضور السيد اللواء الوزير     
 والـسادة اعـضاء الجهـاز    والسادة اعضاء اموعة البرلمانية مدير أمن شمال سيناء      - الداخلية  
ز والساده رؤساء االس المحلية للمراك    اء الس الشعبى المحلى للمحافظة      والسادة أعض التنفيذى  
 .والمدن   

�:%�$��א��#"!

�(((((-��-ن*-�מ�,"�و+�*(((((((((/�)−١

�*���-ن�0*�ن�*��/�.	אد�/�د-٢

���4(((((((((((((���3.�دא����2د�(�0/�)-٣
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  مصطفى كامل العمــرى / السيد-٢          جاســر     ـالم يسرى جاسرس/السيد-١
            وده احمدمنسى ابراهيم جـ /السيد -٤               الم الحوصمسلم سلمى ســ/السيد-٣
 عبد العزيز حسين الاشرمفايز/ السيد -٦             نجيب سعيد حسين عبد الرحمن/ السيد -٥
 حمدان عبد الرحمن حمدان/ السيد-٨              عاكف حسين محمد المــالح / السيد-٧
 عبان نبيل عيد مطر شـــ/ السيد-١٠              كريم سليمان كريم ابو شيته/ السيد -٩

 شريف على عبدالرحمن عامر/  السيد-١٢  محمد السيد سليمان على               / السيد-١١
    عادل محمد على زنـــاتى /السيد -١٤ مقبول محمد أحمد بكير                 /  السيد-١٣
  
 
 
 



 
 

    :�*מ��-�/�א��	�ش   

 فايق العبد حمدان الخليلى               /السيد -٢      محمد الحبيب الديــب        / السيد-١
               نور الدين عايش حلاوه  /السيد -٤           أسامه إسماعيل أحمد ذكرى/ يد الس-٣
  زكى أحمد ابراهيم محمد العكاوى/السيد-٦                مد أحمد عيد الأهتممح/ لسيد ا-٥
       راهيمكاميلياكامل ادم  اب/السيدة -٨ح حسن سلام أحمد               ممدو/ السيد-٧
 عبدالشافى أحمد سعيد الطنجير/  السيد-١٠ اسامه عبدالوهاب عبدالهادى عمار  /  السيد-٩
 
   

    :��א��	�ش������*מ��-�7

                محمد حسانين شعبان /السيد-٢كريمة أحمد عيد قيشاوى                   /السيد-١
 ـالم ايمن اجميعان ســـ/السيد-٤           ـمود صبيح ابراهيم صبيحمح/ السيد-٣
 مد مفتاحمفتاح على محــ/السيد-٦            الحصالح حمادة عبد الرحمن ص/ السيد-٥
 الم راشدسـالعاطى خالدعبد/السيد-٨         سليمان ابراهيم سليمان ابراهيم/ السيد -٧
 امح عطا صبحى محمودسـ/ السيد-١٠         ــلى يس على صــالح عـ/السيد-٩

 ابراهيم محمد ابراهيم الغول/   السيد-١٢حسن محمد مسلم محمد                / السيد-١١
 نسى                 سامى شاهين م/  السيد-١٣

    :���*מ�	א���8א��	�ش

 ـمدوائل  محمدسـليم اح/السيد-٢     مصطفى كامل محمد مصطفى الازرق/ السيد -١
  عبداالله على حسن الحجاوى  / السيد-٤                   سونهاطمة نصارمحمد حف/السيدة-٣
 مد مصطفى حمدان مصطفى مح/ السيد -٦                 مدى فداوىمحمدفتحى حـ/السيد-٥
 حسام توفيق محمد رفاعى/السيد-٨           ـمدحسـن صالح ابراهيم محـ/لسيدا -٧
 مسعد صالح محمد محمود/  السيد-١٠            ـر الدين فخرالدين على فخ/السيد-٩

 عبدالفتاح حمدان سالمان/  السيد-١٢تامر يونس عواد دسوقى              /  السيد-١١
 توفيق أحمد محمود الحجاوى/ السيد-١٤محمد مطر حسين عبدالحى            /  السيد -١٣
 
 



 

    :�*מ�א�,�:�زو�د     

  غانم بريك سلامه عوض/ السيد -٢          احمد سلامة سالمان الطريفى/ السيد-١
                                محمد سالمان سلمى هانى / السيد-٤محمد سالمان محمد سالمان             /السيد -٣
 ابرهيم حميدة حمدان الحمايدة /السيد -٦فرج حماد سليمان ابورياش           /السيد -٥
 خالد سلامه سعيد حسين    /السيد-٨              محمد خضر محمد عميره/ السيد-٧
  سالمسليمان زريعى محمد / السيد-١٠          محمود على سلامه رفاعى / السيد-٩

 أحمد سلمى عبدربه سيف/  السيد-١٢أحمد سالم حسن داود              /  السيد-١١
 ابراهيم سلامه نبهان الجبالى/  السيد-١٣ 
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     سليمان سلام عواد البعيره      /السيد -٢                 سنجميل حسن سلام محيـ/ السيد -١
 ـالم صبح لبادصبح سـ/السيد-٤ سالم مراحيل               اشتيوى سليمان /السيد -٣
 سالم سليمان سالم الحلو   / السيد-٦محمد سليمان محمد الدباس                   / السيد -٥
 ابراهيم محسن مبروك                / السيد-٨              منى عبد القادر خليل البراهمة / ةالسيد-٧
 عبدالقادر سعيد امحمد عيد/ السيد-١٠             عطى غانم سليم ابو حلوعبد الم/ السيد -٩

 خليل سويلم مسلم سويلم                /  السيد-١٢ابراهيم اسليم سليم عليان                /  السيد-١١
                جازى حسان عواد سعيد/  السيد-١٤صالح سليمان جمعه اصياح                /  السيد-١٣ 

    :�*מ��$	�א���د  

 سعيد موسى صباح سالم/ السيد-٢                  سالمان مبارك نصار / السيد -١
         مصطفى عبد العزيز سليمان مرزوق/السيد-٤سلامه سليم مسلم اصبيح            / السيد-٣
 ش سالم عويش                  هانى عيا/ السيد - ٦   فرحان سالمان فرحان غانم          / السيد-٥
             حسين سليم شريف جرير          / السيد-٧
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   ىعلى ابراهيم نصار موس/ السيد-٢نصر االله عبد الرازق لافى                     / السيد-١
 عبدالجبار محمد سالمان/السيد -٤                   ـامدحميد منصورحميد حـ/السيد-٣
 ليمان عامر سليمان عامرسـ/ السيد-٦            عبد الناصر ابراهيم محمد كليب/ السيد -٥
 عبد الحميد محمد سليم سويلم/ السيد -٨                 ن محمود سليمان سليمحس/ السيد -٧
 ليمان حسنليم على سـس/السيد-١٠                ـمد عياطعبداالله عواد محـ/السيد-٩

 سليمان حسين سليمان/  السيد-١٢                ليمان محمد رضوانعلى س/ السيد-١١
 سلام جحرود سليمان /  السيد-١٣ 
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 موسى اسليم صالح   /يد الس-٢        محمد غانم سلامه سالم         / السيد -١
                 عبداالله اسليم سالم جهامه /السيد-٤               الممد سالم سلمان سـمح/ السيد -٣
               سليم سالم سليم مسلم/  السيد-٦    عبداالله قنديل بدوى حمدان          /السيد-٥
 عيد عطية سلامة عطية / السيد -٨             وده خضراضحيان خضر ع/السيد-٧
 محمد درويش سويلم/  السيد-١٠            محمد حامد سالم بحيرى     /السيد-٩

 نايف زايد عيد مسعد/  السيد-١٢صابرفرج االله مصلح                / السيد-١١
  
   :�*מ��;(((ل  

 ليمانسليمان محمد امحمد س/ يد الس-٢           لامة عوده جريد عويضهس/ السيد -١
 حمدان حسين سالم حمدان /د السي-٤محمد حسن نخلاوى عبدالغنى         / السيد-٣
  عيد على سالم عليان /السيد-٦                 عيد جمعه سالم سليمان/ السيد-٥
  محمد سليمان سلامه عايد       / السيد -٨             الم حسين صباح محمدسـ /السيد-٧
 لمانمحيسن فريج محيسن سا/  السيد-١٠سليمان عيد مصلح حمد              / السيد-٩

 يمان حمد             عادل حمد سل/  السيد-١١
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 محمد نجيب/       السيد اللواء          مدير الأمن– مساعد وزير الداخلية -١
                                السلامجابر محمد العربى عبد/ رئيس مركز ومدينة العريش                      السيد  -٢
    سامح عيسى عبداالله    / رئيس مركز ومدينة رفح                           السيد  – ٣ 
 هشام كمال عبد الرازق /  السيد      رئيس مركز ومدينة الشيخ زويد              -٤ 
   حمدان محمود محمد بكير /  السيد  رئيس مركز ومدينة نخل                            -٥
   هاشم بشير حــسين/          السيد  رئيس مركز ومدينة الحسنة                -٦ 
 الدسوقى أحمد حجاج      / مدير عام مديرية الأوقاف                            الشيخ  – ٧
 ابراهيم اسماعيل حسن / سيدمدير عام مديرية القوى العامله                      ال – ٨
 الم مقبلــعثمان س/   وكيل وزارة المديرية المالية                            السيد-٩

 محمد حسين موسى/ رئيس منطقة التأمينات الأجتماعية                   السيد -١٠
  الوهاب الفقى محمود عبد/ مراقب عام التنمية والتوطين                      السيد  – ١١
 طلعت على الحريـرى/ مدير عام الرى بالمساعيد                            السيد  -١٢
 صلاح الدين على ابو العلا   /  مدير عام مديرية المساحة                          السيد-١٣ 
 ـــىمحمد أحمد مرس/  وكيل وزارة الزراعــة                          السيد-١٤ 
 الجنيدى محمدعبدالسميع  /رئيس الأدارة المركزية للمنطقة الأزهرية           الشيخ-١٥ 

 حمدى سليمان الحجاوى     /   مدير عام شئون االس                            السيد-١٦
 محمد حسين حسن خليل  / مدير عام مديرية التموين                           السيد -١٧ 

 ربيع عامر الشريف  / رئيس قطاع توزيع كهربة القناه                    السيد -١٨
 نوال محمد سالم  /   مدير فرع الس القومى للسكان                 السيدة-١٩
 عبدالهادى محمد خليل/  مدير منطقة تعمير شمال سيناء                      السيد-٢٠
    مدحت صالح محمود/ بئر العبد                       السيدرئيس مركز ومدينة  -٢١
        سناء جلبانـــه  /  الس القومى للطفوله والأمومه                    السيدة -٢٢
 هانى محمد حلمـــى/  مدير عام هيئة كهربة الريـف                      السيد- ٢٣
 عباس ابراهيم مرسـى/                      السيد  مدير مديرية الطرق والنقل     -٢٤
 فؤاد يوسف سعد./  مدير عام الطـب البيطرى                            السيد د-٢٥
 محمود ابوالقاسم عبداللطيف الجندى /   مدير عام مديرية الأسكان والمرافق                السيد-٢٦

 صابر عطية مشالى    / لتعليمية               السيد مدير عام الهيئة العامة للابنية ا-٢٧



 محمود حسن سالمان  /      السيد    الهيئة العامه لحماية الشواطىء                -٢٨ 
 محمد خطاب عليوه خطاب/ مدير عام منطقة تليفونات شمال سيناء                السيد -٢٩
 يوسف سليمان عبداالله/                   السيد  مدير عام مديرية التربية والتعليم   -٣٠
 سالم مصطفى سالم/  ممثل وزارة السياحة                                    السيد-٣١
 محمد الفار / مدير عام مشروع المحاجر بالمحافظة                     السيد -٣٢
   محسن عبالعظيم الكسار/   السيدمدير عام بنك التنمية والأئتمان الزراعى             -٣٣
 سامى ســعد/     السيد    مدير عام إدارة الأتصال                         -٣٤
 ابو سريع عبدالحميد مصطفى/   السيد  وكيل الوزارة مدير مديرية التنظيم والأدارة        -٣٥
 أحمد قدرى شعيشع/ يد  وكيل وزارة الأعلام القناه وسيناء                    الس-٣٦
 عزت عبدالخالق النجار / مدير عام مأمورية الضرائب العقارية                    السيد -٣٧
 عبدالرحمن احمد محمود./    السيد د     مدير معهد بحوث صحة الحيوان                 -٣٨
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        مصطفى غنين غانم الحوص          رئيس الس الشعبى المحلى لمركز العريش/  السيد – ١
                                عبدالحميد عثمان حمدان ابوعتله   رئيس الس الشعبى المحلى لمدينة العريش / السيد – ٢
 يس الس الشعبى المحلى لمركز الشيخ زويد        اقطيفان سليمان سلمى               رئ/  السيد – ٣
    سليمان عوده سليم                    رئيس الس الشعبى المحلى لمركز رفح / السيد – ٤
 حسن امحمد سليمان                   رئيس الس الشعبى المحلى لمركز نخل  / السيد -٥
           رئيس الس الشعبى المحلى لمدينة بئرالعبدسالم سلمى صباح مخلى        /  السيد-٦
       عيد حسين سالمان                       رئيس الس الشعبى المحلى لمدينة الحسنة/  السيد-٧
  

��:�א�*-د��א.�-<�א����و.��א��	��-���و�د��0	��ن
  عضو مجلس الشورى        عطية امحمد سليمان /  السيد الأستاذ - ١

  :و�د��0	��ن�א��-���א��-���وא�=����#ل��ن
 أحمد على حسن عودة           الامين العــــام                 /  السيد -١
  سامية عفيفى حسن             الأمانة الفنيــــة/   السيدة-٢
   الامانة الفنيــــة تولى            ـكوثر محمد م/  السيدة-٣
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     مركز المعلـــومات             عايدة إبراهيم عرفات/  السيدة – ١
    مركز المعلـــومات             إنصاف إبراهيم عرفات / السيدة – ٢
 مركز المعلـــومات       بد          ــحنان محمد العـ/  السيدة -٣
    مركز المعلـــومات                نجاة شعبان الغــزال/  السيدة -٤
    مركز المعلـــومات             ريهام حسين القـدرى/  السيدة -٥
 دينا حسن العيسـوى                مركز المعلومـــات/  السيدة – ٦

��دول�@.�-ل

�א�����د�)�٢(��*��א����س�	�מ�

��٢٥���/��١٠��/��٢٠١٠وמ����א����ن��א��وא�ق���

א�����(د����"(-	�:�����)���١٢(����א�"3د�ق�.�/��(��ط��א����(س�	�(מ�������������:د�אAول�א���(((((

،����١א�"(((3د�ق�.�((((/���)))0	�Dא����((((��א�دא$�(((��א��?�"((((��)	�((((-מ����٢٨�/�٦/٢٠١٠

:���"((((٢�	��٢٦/٧/٢٠١٠�،�٢٤/٨/٢٠١٠((((((((-�

�H�-��د�א���א:Iא	ذא".���א

���א�	*-$ل�א�وא	د�:א���د�א��-��7

�د��ن�@.�-ل���-��*"�:��א���د�א�	א�8

�

�وא���2א��و�ق،
�

��������������������א��Aن�א��-מ���������������������������������������������������������������������������������������������������	$�س�א����س

�*-�מ�,"�و+�*-��-ن/������������)�������א�0د�.�/�0*ن�.ود�����������������������������������������������������������/�)���������
 

 

 

 

 

 

 

 

 



�

Iא<א	�Jא�
 

  �*מ�א���2א�	�0ن�א�	�0מ      :א�*�د�א���ن�א��-מ
مدير عام التضامن    -الاستاذ محمود ابو اد محمود      /اعتذر السادة اعضاء الجهاز التنفيذى السيد       

محمـد نجيـب    / الصحيه السيد   مدير عام الشئون     - الدكتور عاطف عافيه    /الاجتماعى والسيد   
 الرقابه عـن     عام  مدير –حسن عبد الوهاب    /مدير عام هيئة تعليم الكبار والسيد        - عبد العليم   

ات الواردات احنا حناخد موافقه من حضارتكم على تفويض هيئة المكتب بتوزيع اللجان             ردالصا
  موافقة   -  النوعيه

Iא	ذא".��א�"�IKא

  وא����  :   א�*�د�	$�س�א����س
ن انجازات لدورة مالسادة اعضاء الس تعودنا فى بدايه الدورة نسمع بيان السيد الوزير المحافظ 

 خير وعمل ومناقشه صريحة بدون اى  دورةماضيه امل من االله عز وجل ان تكون هذه الدورة
السيد المحافظ نسمع بيان حساسيه بين الجهازين الشعبى والتنفيذى الذى ما تتم محافظتنا الكريمة 

 وانجازات المحافظة ثم نفتح المناقشة للسادة اعضاء الس 

  بسم االله الرحمن الرحيم  :א��L�-0/��א�*�د

 

الأخوة الأعزاء أعضاء اموعة البرلمانية ورؤساء االس الشعبية علي كافة 

 .مستوياا 

 .السادة أعضاء الس الشعبي المحلي للمحافظة 

ــاء المـــــــدن  وقادة الجهاز التنفيذي السادة رؤســـ
 .بمديريات الخدمات والأجهزة المركزية 

 
الس الشعبي المحلي للمحافظة والـوكيلين       / في البداية يطيب لي أن أتقدم بخالص التهنئة القلبية للسيد رئيس          

 .فيه خير وصالح الوطن والمواطن  ونتمني لكم المزيد من العطاء لما على الثقة الغالية التى أولاها لكم الأعضاء 
نواب الشعب بالمحافظة على ماقدموه من جهد ومسانده        / واسمحوا لى بأن اتقدم بجزيل الشكر والعرفان للساده       

رئـيس الجمهوريـة والـسيد       /لوضع مطالب ابناء المحافظة فى قائمة أولويات القياده السياسيه ممثله فى السيد           



رئيس مجلس الشورى وما تبع هذا من       / رئيس مجلس الشعب والسيد   / والسيد رئيس مجلس الوزراء    / الدكتور
 ٠قرارات  وإنجازات على أرض الواقع ومشروعات قيد التنفيذ 

 
سهام عز الدين جبريل لإعادة تعيينها      / عبد الحميد سلمى لإعادة إنتخابة  و السيده       /كما يطيب لى نئة السيد    

ن المنافسات الشــــــــريفة بين السادة و الســيدات        لعضوية مجلس الشورى كما أتمنى جولة م      
المرشحين لعضوية مجلس الشــــــــعب القادمة بما يحقق آمال و طموح أبناء المحافظـة و خدمـة                

 . المواطن
 يسرني أن  فى الفصل التشريعى السابع  من دور إنعقاد الس الشعبي المحلى للمحافظة    الثالث بداية العام    و مع  

م لحضراتكم بجزيل الشكر والعرفان علي ما قدمتموه من جهد متميز في مجال عملكم خلال المرحلة السابقة أتقد
تلبيـــــــــة إحتياجـات    لوالتي إتسمت بالتعاون البناء بين الأجهزة التنفيذية والشعبية بالمحافظة          

  .المواطنــين
ركت الأجهزة التنفيذية بفاعلية فى لجان الـس        لقد تكاتفت الجهود لمعايشة مشكلة الجماهير وطموحاا وشا       

 ٠المختلفة سعياً للتخفيف عن المواطنين وتلبية احتياجام 
   

  ٣٠/٦/٢٠١٠ و حـتى     ١/٩/٢٠٠٩ فى الفترة من     رئيسيةجلسة   ١٢وتأسيساً على ذلك فقد عقد الس       
 : أسفرت عن الآتي الثانى  العادى جلسة عقدا اللجان الفرعية  فى دور الإنعقاد٦٧بالإضافة الى 

بالمشاركة الشعبية    قرار     ١٣٢هذا بالاضافة الى    و الباقي تحت الدراسة      ٢٢٨ قرار و توصية نفذ منها       ٣٠٦
 كما تم الرد على جميع أسئلة وطلبات الإحاطة الخاصة بالسادة  الاعضاء              و الباقى تحت الدراسة    ٧٩نفذ منها   

 .ة وطلب إحاطة   أسئل٤من خلال جلسات الس بإجمالى 
 

                   

    فقد شهدت أرض شمال سيناء خلال العام الماضى تحقيق المزيد من الإنجازات التى نعتز  ـا جميعـاً رغـم                     
الآحداث التى مرت  بالمحافظه والتى تمثلت فى أزمة السيول الى إجتاحت المحافظة و سببت العديد من الخـسائر                   

تبع هذا من زيارات و لقاءات ميدانية للسادة المسئولين للتخفيف  من الازمه تـضمنت               البشرية و المادية وما     
رئـيس مجلـس الـوزراء       / سوزان مبارك رئيس الهلال الاحمر المصرى وزيارة للسيد الدكتور        /زيارتين للسيده 

 .وزيارات متعدده للسادة الوزراء و المختصين
لسكم الموقر عن موقف سير أحداث  أزمة السيول و           بعرض تقرير شامل على مج     ٢٢/٢/٢٠١٠وقد قمنا فى    

 .الاجراءات التى تم إتخاذها لتخفيف معاناة المتضررين و خطة الاعمار و الدروس المستفادة من الازمه
     وأجتازت المحافظه كل هذه الصعاب بفضل االله وتضافر  الجهود وتعاون الأجهزة الشعبية والتنفيذية علـى          

 . والمركزى وتحملنا جميعاً هذه المسئولية  دون أن يشعر المواطن البسيط بأى تفريط فى حقه المستويين المحلى 
     وإنى  على يقين  بأن هذه الأزمات لن تثنينا عن عزيمتنا واصرارنا فى تحقيق معجزة البناء والتعمير  على هذه 

تثمارية  بل تعدت طموحاتنا فى البحث       الأرض  المباركه فلم نكتفى بما خصص لنا من إعتمادات فى الخطه الاس            



من مصادر تمويل أضافية من الوزارات المركزية وشركاء مصر فى التنمية من خـلال وزارة التعـاون الـدولى       
 . والقطاع الخاص ومنظمات اتمع المدنى 

 
 و المخطط تنفيذه خـلال      ٢٠١٠ / ٢٠٠٩أما عن أبرز المشروعات والإنجازات التى أثمرت عنها جهود التنمية خلال العام المالي              

 :فيسرني ان أحيط مجلسكم الموقر ا وهى على النحو التالى  ٢٠١١/  ٢٠١٠ المرحلة القادمة 

 
 ٢٠٠٩/٢٠١٠  المالىأهـــــم الإنجـــازات على مستوى  المحافظة عن العام: أولاً 

 

 الاعتمـــــادات الماليـــــــــــة

 ٣٢٥,٥٩٦ للأجهزة المحلية والمركزية بالمحافظـة         ٢٠٠٩/٢٠١٠ام المالي      بلغت الاستثمارات المخططة للع   
 ٢عن خطة العام الماضـى منـها        % ٥٢ مليون جنية للخطة المحلية بزيادة قدرها        ٣١,٣٧٧مليون جنية منها    

 مليون  ٢,٢٥ – مليون جنية للكهرباء     ١٠,٠٤ – مليون جنية للطرق والنقل      ٩,٤(مليون جنية جهود ذاتية       
 مليون جنيـة لبرنـامج تـدعيم     ٥,٩٨٧ – مليون جنية للأمن والاطفاء والمرور       ٣,٧ –تحسين البيئة   جنية ل 

عن خطة العـام    % ٦وقد تعدت الأعمال المنفذة قيمة الاعتمادات المخصصة بزيادة قدرها          ) الوحدات المحلية   
 مليون جنيـة  ٦,٦(ن جنية مليو١٥الماضى  نظراً للحصول على اعتمادات إضافية من الإدارة المحلية تصل إلى       

كما أن نسبة التنفيذ العيني للكـثير مـن         )  مليون جنية لتدعيم قطاع الطرق       ٨,٤ –لتدعيم قطاع الكهرباء    
المشروعات قد تعدت قيمة الاعتمادات واكتمال مشروعات كبرى في خطة هذا العـام وقـد بلـغ إجمـالي                   

 : ليون جنية ومن هذه الانجازات  م٣٢٧ مشروعاً بتكلفة إجمالية ٢٩٢المشروعات المنفذة  
 
 
 
 
 

•  
 

 :تحسين شبكة الطرق والنقل والاتصالات 
 بـطول  إقليمية تقوية ورصف طرق     - إقليمية كم طرق    ٣٠ إنشاء - كم  طرق داخلية      ٥٤ إنشاء •

 . مليون جنية ٥٣,٦بتكلفة إجمالية   كم طرق رئيسية٣٦ توسعة وتقوية ورصف  - كم ١٤
 :الصرف الصحى  رفع كفاءة مياه الشرب و

 تجديـد المـبنى     و إحلال   - وحدة تحلية بكل من الحسنه و ابو عجيلة و جارى إنشاء أخرى بنخل             ٢ •
 حفر - تطوير محطة صلاح الدين برفح      - رمانه و رفح  وخزان أسيوط        فيدارى الخاص بالشركة      الإ

  كـم  ١،٥ بوصه بطول    ٦ بالدهنية و خط     ٣ م ١٥٠ خزان   -خ زويد   يو تشغيل آبار جديدة بالش    
 . مليون جنية ٢٦,٩بتكلفة إجمالية 
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 :الاتصالات والبريد 
 ٧٢٠الفرعي بتكلفة إجمالية  إنشاء مكتب بريد الشيخ زويد       -تطوير مكتبى بريد الفواخرية والوفاق       •

 .ألف جنية 
 :تحسين وتوفير الطاقة الكهربائية  

 ـ٣٢ - وتجديد شبكات الكهرباء بالمدن والقــرى       وإحلالـــم  يدعت • م شبكـات جهـد    ك
  - بـرج    ١٨ - محـول    ٢٤  - هيكلـي  عمود   ٤٢ - كم شبكات جهد متوسط    ١٢ -منخفض
 -ا    .ف. ك ١٠٠-٣٠ ماكينة ديـزل  قـدرات مختلفـة          ٩ - كشاف   ٣٠٠٠ - عمود   ٣٥٠٠
 - كهربة الطريق الدولى فى نطاق العريش و بئر العبد          -  بالشيخ زويد  الدولي إنارة الطريق    استكمال

 المشروع  استكمال -  إنارة طريق دوران التنك برفح     -ليو بالعريش مرحلة ثانية    يو ٢٣تطوير شارع   
ع بتكلفة إجمالية    تجمع البد   -  التمد - قرى بالوسط فى كل من الكنتلا      ٣ لإنارة القرى بإنارة     القومي
 .  مليون جنية ٣٢,٦

 الإسكان
 وحدة سـكنية  ١٠٠ -عمارة بحى المساعيد )١٣( استكمال أعمال تأهيل - مترل بدوى بنخل     ١٥ •

 . مليون جنية ٢٥,٩ بتكلفة إجمالية  قرية نموذجية بمدينة الحسنة-للأسر الأولى بالرعاية 

 وحده بيت ريفـي بمراكـز       ٣٢٠٠ –وحده ضمن مشروع ابني بيتك       ) ٢٠١٥(جارى العمل في     •
 .المحافظة 

 
 

لوزير المحافظ عن التعامل مـع      ا/ أسفرت الزيارات الميدانية و اللقاءات الجماهيرية التى يجريها السيد           •
 ٢٨ وقد ثبتت أحقية      شكوى كيدية    ٧٣ منها   عن العام الماضي   % ١٨قدرها     بزيادة   شكوى   ٢٦١٦
 بالإضافة الى ما يـتم التعامـل معـه مـن قـضايا              من أصحاب الشكاوي وإزالة أسباب الشكوى     % 

للسادة ومشكـــــلات ــــم المواطنين فى اللقــــاءات الدوريـــــــــة       
 .رؤســــــــاء المــدن ومديري المديريات

 :وفيما يلي ابرز مشروعــــات الخدمـــة المقدمـــة للمواطنين
 :التعليم العام والأزهرى  

مدرسـة  / مدرسة ابتدائى ١/ مدرسة تعليم اساسى  ٢/  فصل واحد  ٢(  مدرسة جديدة   ) ٦ (نشاء  إ •
مدرسة تعليم ١/ مدرسة تعليم اساسى ١/  تجريبى مدرسة١(مدرسة    ) ٤( إحلال كلى لعدد     -) ثانوية  
)  مدرسة ثانوية    ٢/  مدرسة ثانوية صناعية   ١(مدرسة  ) ٣( رفع كفاءة    -)   مدرسة ثانوية    ١/ابتدائى

 مدرسة إعدادية ١/  مدرسة ابتدائية٢(مدرسة ) ٣( توسعة وتعلية - إحلال جزئى لمدرسة ابتدائية  -
 .  مليون جنية ٣٦,٩٨ بتكلفة إجمالية )

 -ثانوى بالجفجافة   / إعدادى/ ثانوى بالعريش وجارى إنشاء معهد إبتدائى     /   معهد إعدادى   ٢إنشاء   •
 . مليون جنية ١٣,٢ بتكلفة إجمالية معاهد أزهرية بالعريش ورفح وبئر العبد) ٤(ترميم 
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 الأوقاف
   .مليون جنية٣,٥العباسي بتكلفة إجمالية  إحلال وتجديد مسجد -مساجد جديدة )٤( إنشاء  •

 :الصحة  
 الأمومة إحلال وحدة رعاية     -مراكز حضرية بكل من المساعيد والفواخرية وأبو خويطر         ) ٣(تطوير   •

 استكمال  -وحدات صحية بالخروبة والقريعة ومدينة بئر العبد        )٣( إحلال   -والطفولة بالشيخ زويد    
عريش وبئر العبـد    وحدة صحية بمراكز الشيخ زويد وال     ) ١٤( تطوير    -إنشاء وحدة صحية بالتمد     

 .مليون جنية ٣٢,٥ بتكلفة إجمالية نقطة طبية بكل من صدر الحيطان وعين طويبة) ٢( إنشاء -ورفح 

 :الشباب والرياضة  
ملعب مفتوح /  الشيخ زويد - القريعة - أبو الفيتة -مراكز شباب بكل من بئر العبد ) ٤(استكمال  •

 إحلال وتجديد ملعب نـادى النجمـة        -اكتوبر   ٦استكمال صالة نشاط بمركز شباب      /  بالمقضبة  
 . مليون جنية١,٤بتكلفة  سور مركز شباب رفح  -  الرياضى

  ثقافة- زراعة- تموين-المرافق والخدمات 
 إحلال وتجديد مكتبة أبو طويلة وتجهيز مكتبة العبور بالعريش          - معصرة زيتون    - خطوط   ٨ آليمخبز   •

 مركز خدمـة للمـواطنين      -وحدة محلية بالتمد  /  نخل   -د بئر جري  - دور مناسبات بأبو لفيته      ٣ -
 تطوير وتوسعة أدارة تموين و مركـز التكـوين    - ةإلكترونية بالمحافظ و بوابة العريشبمجلس مدينة  

 مبنى بمديرية الزراعة و رفع كفاءة مبنى فـض          استكمال - و الوحدة الاجتماعية بالشيخ زويد     المهني
 تجميـل حـدائق   - سو حول مقابر مجلس مدينة نخل   -رة الاجتماعية  إنشاء وحدة الماسو   -المنازعات  

 مليون  ١٣,٧ بتكلفة    أثاثات و تجهيزات مكتبية    - يارة دوبل كابينة  ـــــــــ س ٢ -نخل
 .جنية
 الأمن والإطفاء

 تفتيش  نقطتي استكمال إنشاء    - إنشاء نقطة إطفاء القسيمة      - إطفاء نخل والحسنة     وحدتياستكمال   •
 توريد تجهيزات ومعـدات     - بدء الأعمال لإنشاء مقر جديد للحماية المدنية         -النتيلة  أمنية بالتمد و  
  .  مليون جنية٥ بتكلفة أجمالية مرورية وإطفاء

 البيئة
 - صندوق قمامـة     ٣٢٠ -جرار بالمقطورة   ) ١٠ (-نقل  ) ٤/٣( سيارة   ٤ - طن   ٢٠سيارة نقل    •

 . ببئر العبد الغربي  تطوير الميدان- تطوير حديقة المالح بالعريش -لودر 

 التضامن الاجتماعى
 ٣٥٠تم تنفيذ مشروعات توسعات مركز تكوين مهنى الشيخ زويــد بإعتماد مــالى وقــدره  •

 ) . م ٢٠١٠ / ٢٠٠٩خطة ( ألف جنيه وتم إستلامه إبتدائياًً 
 ٣٠/٦/٢٠١٠ و حتى ١/٧/٢٠٠٩بلغ إجمالى قيمة المعاشات الضمانية و المساعدات للمواطنين من   •

 عـاملين   - دفعة و احدة   - مساعدات شهرية  -  معاش طفل   -معاشات ضمانية (  مليون جنية    ١٢,٨
 . أسرة١١٤٢٩إستفاد منها ) سابقين 



IIII              مليـون   ٧,٤بلغ إجمالى المنصرف على المتضررين من السيول من خلال مديرية التضامن الاجتماعى 
 ـ ) ٥٠٠( أســــرة ،  كما تم صرف عدد         ١٩١٢جنيه لعدد      -ة مـواد غــذائية      كرتون
 . بطانية  ) ٢٢٢١( عــدد 

 ألف جنيـه    ٧٩٦تم صرف مساعدات مادية وعينية للمتضررين من ظاهرة التصحر والجفاف بمبلغ             •
 . أسرة ٢٠١٥٥لعدد 

لمتضررى السيول تضمنت مـواد     ) إعانة عربان ( جنية من موازنة الباب الثاني      مليون ١,٢تقديم مبلغ    •
 .عينية غذائية وغير غذائية 

تم تعويض المضارين من  السيول من خلال الدعم الحكومى و منظمات اتمع المدنى الممثل فى الهلال                  •
 :الاحمر المصرى والقطاع الخاص و الجهود الذاتية للافراد على النحو التالى

 
 -: معونات عاجلة لاحتواء الازمة -

 طن معلبات   ١٨كرتونة مواد غذائية متنوعة و     ٣٩٠٠ طن بالاضافة الى     ٣٠٠   حيث توزيع مواد غذائية بإجمالى      
 .ومواد غذائية 

 شـنطة  ٤٨٠ – خيمـة  ٢٢ – مرتبـه  ١٠٧٠ – بطانية ١٧٩٣٥أما المواد العينية التى تم توزيعها فقد تم توزيع      
 . تليفزيون ٢٠٠ –غسالة ٤٨ – بوتاجاز ٤٥٠ – ثلاجة ٣٠٠ – قطعة ملابس ٤١٤٤ –ملابس 

 ٦( ألف جنيه لحـالات الوفـاة        ٤٥,٣ ألف جنيه بالاضافة الى      ٨٥٦,٦ فقد بلغت    أما المساعدات النقدية العاجلة   
 ).حالات 

 -: تعويضات آجلة -
 . مليون جنيه تعويض المضارين بأماكن الاعاشة للايار الكامل والجزئى والتصدع وازالة العشش وأثاث ١,١٧٨
 . مليون جنيه تعويض الورش والمحلات والباكيات والسيارات ٢,٦٤٥
 . مليون جنيه تعويض تلف مزروعات وشبكات رى ١٠,٨
 .رأس أغنام ) ٢١٥٩( مليون جنيه تعويضات ١,٧
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 مليون جنيه منـها     ١٢٨,٨٠٤بلغ إجمالى القروض والمنح المقدمة من الصندوق الاجتماعي للتنمية           •
 . فرصة عمل دائمة ٨١٥ مليون جنية  في العام الماضي وفرت ١٩,٢٩٤

مادات المخصصة عن طريق الإدارة العامة للمياه الجوفية التابعة لوزارة الموارد المائية            بلغت جملة الإعت   •
/ لـصان / عريف الناقة   /  كل من الجايفة   فيبئر  ) ٨(تجهيز   مليون جنيه حيث تم      ٢٧,٧والري مبلغ   

 كل مـن أبـو      فيبئر  ) ١٥( استكمال أعمال حفر     -الخفجة  /نخل/ ضيقة الحلال / الجفجافة/ المنبطح
/ شعيرة  / النتيله/ الكنتلا/ البرث/ الجفجافة/ المغارة/ البرقة/ الختمية/ المويلح/ الغرقدة/ المغفر/ يرةصو

 .  نخل / الخفجة/ السلام

)  طن من البحيرة     ٥٤١٠  - طن من البحر     ١٥٢٦(  طن   ٦٩٣٦بلغ الإنتاج السنوي من الأسماك       •
. 

  ملايين الأمتار المكعبة مـن التربـة   -ن  مليون ط١,٣  ملح خام - ٣ ألف م٥٠بلغ إنتاج الرخام    •
 .الزلطية والحجر الجيري والرمال لتلبية إحتياجات المشروعات القومية 

بلغت كمية المواد الخام والمصنعة المصدرة عن طريق ميناء العريش البحري خلال العام الماضي حوالي                •
 . سفينة ٣٤٢ مليون طن بعدد ١,٣

 - سائــــح   ٤٢٥٠١وا المحافظة فــي العام الماضـي      بلغ عــــدد السائحين الذين زار     •
 .ألف ليلة  ) ١٤٧(  أمضوا 

 ألف طـن    ١٨٥  - ألف طن بساتين     ٢٩٢بلغ متوسط حجم الإنتاج الزراعي والسمكي السنوي         •
 ـ٧  - ألف طن محاصيل حقلية      ٣٢  -خضر    والبحـر  ل آلاف طن أسماك فاخرة من بحيرة البرد وي

 . مليون جنيه ٩٠٠بأجمالي % ٨٠يسوق منها خارج المحافظة 

 
    



�

 إنجازات أضافية: ًثانيا
 تضاف الى رصيد التنمية بشمال سيناء

 

  

 

 ٢٠١٠ / ٢٠٠٩مشروعات وإنجازات إضافية لم تكن مخططة نفذت في خطة  
 ٢٠١١ / ٢٠١٠وجارى إستكمالها  في خطة  

 
 مليون جنية  وجارى متابعة الإتاحة من ٣٤,٢مشروعات ممولة من خلال وزارة التعاون الدولي بمبلغ        •

 :وزارة المالية لتنفيذها 
سيارة إنقاذ  / سيارة مفرقعات   / سيارة إطفاء   (  مليون جنيه لصالح معدات الحماية المدنية        ٦,٤       
 مليون جنيه لإنشاء مجمع لتنمية      ٥  - مليون جنيه لترقيق المنطقة الصناعية الحرفية بالمساعيد         ٨ –) 

 -ة الصناعية ببئر العبد        مليون جنية لتمويل البنية الأساسية بالمنطق      ٢,٨  -وإنتاج وتصنيع النخيل    
 . بئر بوســـط سيناء ٢٠ مليون جنيه لاستكمال حفر ١٢

مليون جنيه من وزارة التعـــاون الدولــــى لشـــــراء معـدات تـدوال          ) ٣,٩( •
 ) . خيمه ١٠٠٠ – جليدر زاحف –  لودر كبير - كلارك  ٢(المعونات 

معدات وتجهيزات  للتعامـل مـع الازمـات         مليون جنيه من وزارة التعاون الدولى لشراء         ) ٥,٥( •
والطوارىء  وتم مخاطبة القوات المسلحة لوضع المواصفات والطرح والبت نيابه عن المحافظة لـسابق               

 . الخبرة 

 ) .الفصل الواحد(  مدرسة صديقة للفتيات ١٠ مليون جنية من وزارة الأسرة والسكان لإنشاء ١,٥ •

 
 . سيناء من وزارة التنمية المحلية  مليون جنية لصالح تشغيل أبناء وسط١ •

 . آلف جنية من الس الأعلى للشباب لتشغيل الشباب من أبناء وسط سيناء ٧٥٠توفير  •

قرى جديدة بخطوط جهد متوسط بطول      ) ٥(استكمال إنارة قرى وسط سيناء بالجهد المتوسط بإنارة          •
ى إنارة قرية بئر بـدا        جار  - ٢٠١٠ /  ٢٠٠٩مليون جنيه في خطة      ) ٣٢( كم  وبتكلفه     ٢١٠

 مليون جنيه من الخطة العاجلة لـوزارة الكهربـاء   ١٥,٥وبعض التوابع في خطة العام الحالي بتكلفه        
 . والطاقة 

 
) ٧(كم بالجهد المتوسط والمنخفض بتكلفه      ) ٥٢(إنارة خط الحدود الدوليه جنوب منفذ رفح بطول          •

 .مليون جنيه بتمويل من القوات المسلحه 

ات وتجهيزات من وزارة شئون البيئة لدعم منظومة إدارة المخلفات بالمحافظة بتكلفه تصل إلى توفير معد •
جرار ) ٥ (–طن  ) ٥(نقل حموله   ) ٤/٣(سيارة  ) ٢ (– طن   ٢٠سيارة قلاب   (  مليون جنيه    ١,٧٥
 ) . صندوق بلاستيك ٣٠٠ –بمقطورة 



لودر زاحف (ارة المخلفات بتوريد مليون جنيه من حصيلة بيع المشروعات الخدمية لدعم قطاع إد) ٤( •
 ) . سيارة جمع وكنس القمامة – لودر كبير –سيارة بيك آب ٣ –

يوم  يبدأ تشغيله فى ديسمبر      /٣ ألف م  ٦٠بمعدل ضخ يومى يصل إلى      ) خط التوطين (خط مياه جديد     •
 مم ويصل إلى التلـول ٨٠٠يبدأ من القنطرة  حتى جلبانة بقطر (  مليون جنيه   ٣٥٠ بتكلفة   ٢٠١٠
 ) . مم٦٠٠بقطر 

 مشروعات اضافيه من الشركه القابضه لمياه الشرب والصرف الصحى    •

IIII مليون جنيه لتغيير شبكة مياه العريش ١٤. 
IIII  رأس جرار لنقل المياه ٢٥  . 

IIII سيارة نقل المياه ٨ – ٦  . 

IIII  يوم /٣ ألف م١٠٠يوم إلى  /٣ ألف م٨٥زيادة ضخ مياه النيل من. 

IIII يوم  /٣ آلاف م  ١٠العريش ورفح بقدرة    (لى ساحل المحافظة     محطات لتحلية مياه البحر ع     ٣
 .يوم لمحطة الشيخ زويد  /٣  آلاف م٥  -للمحطة الواحدة  

IIII محطات تحلية فى كل من الحسنة ونخل وأبو عجيلة ٣ . 

 
 . مليون جنيه ١,٥الموافقة على تطوير مركز التكوين المهنى بالعريش بتكلفة  •

 الأرض لزراعة القمح بالمناطق التى غمرا ميـاه الـسيول       جرار لحرث  ٥٦/ طن تقاوى قمح   ٥٠ ٧ •
 . ألف طن قمح ١٣وتعطى إنتاجاَ قدره 

 
 مليون جنيه من خلال صندوق دعم ٢٥وحدة سكنية لإسكان مبارك للشباب بدعم قدره ) ١٠٠٠( •

 .رئيس الجمهورية / التمويل العقارى فى إطار البرنامج  الإنتخابى للسيد 

 مليون جنيه دعم مـن وزارة       ٤,٥( مليون جنيه    ١٠الأولى بالرعاية بتكلفة    وحدة للأسر   )  ١٨٠( •
 ألـف جنيـه للوحـده     ٢٥بدعم قدره )  مليون جنيه من صندوق الإسكان   ٥,٥الإسكان والباقى   

 . وحده جديده ٢٠٠وجارى التعاقد على 

 ـ ١٠٩,٧وحدة ابنى بيتك بدعم نقدى للمواطنين قدره        ) ٢٠١٥ (-بيت ريفى     ) ٥٣٠٠( • ون  ملي
 .جنيه 

 
 برابخ ومعبر أيرلندى بمدينة العريش لربط شطرى المدينة         ٤مليون جنيه لوزارة النقل لإنشاء      ) ٢٩٥( •

 ٦كم وصـيانة    ) ٨٩(طريق بطول   ) ٧٢(وإنشاء  وحماية الطرق التى تضررت  من السيول بإجمالى           
 .طرق رئيسية تابعة للهيئة العامة للطرق والكبارى 

لعريش  وتكسيات لتأمين مدينة العريش من أخطار السيول بتكلفة تصل           أعمال تطهير مجرى وادى ا     •
 . مليون جنية  ٨٠الى 

 الف جنية لدراسة حماية مدينة العريش مـن أخطـار           ١٥٠موافقة وزير التنمية المحلية على تخصيص        •
 .كم)١,٤(السيول فى المنطقة جنوب شارع على بن أبى طالب  حتى الطريق الدائرى بطول 



 سد خرسـانى صـغير      ٤٠٠ -٣٠٠وزير الموارد المائية والرى على انشاء       / سيد الدكتور   موافقة ال  •
 آبار سـطحية بـوادى      ١٠ آبار عميقة جديدة بنخل وحفر       ٤ وحفر   – سد سنوياً    ٤٠ ٣٠بمعدل  
 .الازارق 

 
 .طن سنوياَ دقيق إضافى للمواليد الجدد بشمال سيناء  ) ٥٥٠ ( •

مليون ) ٢٠(إجمالى التكلفه   ( مايه شاطى العريش شرق غرناطه      مليون جنيه مرحله أولى لح    ) ٤(توفير   •
 ) . كم ٢،٢جنيه بطول حواجز يصل الى 

 
إعداد إستراتيجية للتنمية الشــاملة لساحل المحافظة فى المنطقة ما بين مدينتى العريش و الشيخ زويد  •

 . من خلال الهيئه العامه للتخطيط العمرانى 

 شرق  – قرية نجمه سيناء     –شاطى الرواق   (  على كبار المستثمرين      طرح عدة مشروعات إستثمارية      •
 ) . أرض الكرنتينا –العريش 

موافقة وزارة الإستثمار على إنشاء مشروع الصودا آش من خلال الشركة القابـضة للـصناعات                •
وفى ) فرص مؤقتة    ١٨٠٠ - فرص دائمة      ٤٠٠(  فرصة عمل جديدة     ٢٢٠٠الكيماوية الذى يوفر    

 .فقه الس الاعلى للطاقة إنتظار موا

 
مليون جنيه  ) ٥٠(جارى التنسيق مع وزارة الدفاع لإنشاء  مركز لإدارة الأزمات بتكلفه تصل الى               •

 ) . وزارة التعاون الدولى ( من خلال الامانه العامه لس الوزراء وتمويل شركاء مصر فى التنمية 

 
بتمويل ) ورشة حداده   / ورشة نجارة   / مشغل  / بيت   ٤٨:المرحلة الاولى   ( قرية رائده بمدينة الحسنه      •

 ٥٠ مليون جنية وجارى انشاء المرحلة الثانية  بعـدد        ١٠من الهلال الاحمر المصرى بتكلفة تصل الى        
 .بيت وجارى انشاء قرية اخرى بمدينة تخل 

 – الخربة  - بغداد –قرية جديدة فى كل من الجفجافة  ) ٥( بدء العمل  مع القوات المسلحة لإنشاء  •
 .  لحفن -الميدان 

 ٦٠٠ – ٥٠٠( المشير القائد العام للقوات المسلحة على إنشاء قاعة مؤتمرات تسع    / موافقة السيد    •
 . مليون جنية ٧على ارض  المغسلة بتكلفة تصل الى ) كرسى   

 (سنة وحفر /  مليون طن ٥جارى العمل لبدأء تشغيل مصنع اسمنت القوات المســــلحة بقدره  •
 .آبار فى نطاق المشروع  ) ٧

 
آلف جنيـة    ) ١٠٠( ألف جنية لشراء سيارة دوبل كابينة  وأخرى صالون بالإضافة الى             ) ٤٠٠(  •

 .لشراء أثاث من وزارة الدولة للتنمية المحلية 

 آلاف أنبوبة بوتاجاز اسرائيلى الى نوع مأمون من خلال شركة بتروجاس بتكلفـة اجماليـة       ٥تبديل   •
 .ليون جنية  م٨تصل الى 



 ٢٠٠ جنية شـهريا الى      ١٣وافقت وزارة التضامن الاجتماعى على  رفع معاش مجاهدى سيناء من             •
 . تأشيرات حج لجمعية مجاهدى سيناء ١٠   – مجاهد ٧٥٨جنية بإجمالى 

 من خلال شركة مصر للطيران       ٢٧/١٠/٢٠١٠العريش و العكس يوم     /افتتاح خط طيران القاهرة      •
 .كلفة الرحلة تحملتها وزارة التنمية المحليةمن ت% ٦٠بدعم قدرة 

/  برئاسة السيد الدكتور     ١٥/٩/٢٠١٠نتائج اجتماعات اللجنة العليا لتنمية سيناء التي عقدت يوم           •
 .من السادة الوزراء ومحافظ شمال سيناء ) ٩(رئيس مجلس الوزراء و

 .لوزراء رئيس مجلس ا/ إنشاء جهاز وطني لتنمية سيناء برئاسة السيد الدكتور  �

على )  قرية   ٨٢(   مليون جنية من خارج خطة الدولة لرفع مستوى معيشة           ٨٢٠تخصيص   �
أنشطة اقتـصادية    ... وتضم  كل قرية     )  قرية سنوياً    ١٦ – ١٧بمعدل  (  سنوات   ٥مدار  

... أنشطة زراعية / صناعات حرفية     / مشغل  / بنية أساسية   / خدمات  /ذاتية  لاستقرارها    
 .الخ 

 
 

 
 

محافظي شمال وجنوب سيناء بالقاهرة يـوم     / وزير البترول والسيدين    / اجتماع السيد المهندس    نتائج   •
٢٠/٩/٢٠١٠.  

إنشاء شركة للخدمات البترولية والتعدينية ويكون مقرها الرئيسي بمدينة العريش وتقـدم  العديـد مـن                  �
 ) .الخ    ... توصيل الغاز /  نقل المعدات  /  خدمة منها حفر الآبار   )   ١١(الخدمات 

تأهيل أبناء سيناء من خلال دورات تدريبية تعقدها وزارة البترول لإلحاقهم بالشركة المذكورة بما لا                �
 .من القوى البشرية المطلوبة % ٥٠يقل عن 

 . مليون جنيه ٨ آلاف أنبوبة بوتاجاز  جديدة بتكلفة تصل إلى ٥الموافقة على استبدال  �

 .بل للشركة المذكورة وحدة سكنية بالمقا) ٢٥(تخصيص  �

وعلى أعلى مستوى من الخدمة     ) غاز  / بترول  (  محطات لخدمة السيارات     ١٠الموافقة على إنشاء       �
. 

تكليف شركة الخدمات البترولية والتعدينية على إدارة مشروع للنقل الجماعي بالمحافظة يتكون من              �
 .أتوبيس ) ٢٥(

 .لية مجاناً للأسر الفقيرة مليون جنيه لتوصيل خطوط الغاز المتر) ٢(تخصيص   �

 .الإسراع بإاء التزامات مشروع فحم المغارة مع وزارة المالية لإعادة تشغيل المنجم  �

 .البحث عن مدى توافر خام النحاس بمحافظة شمال سيناء   �

  .١٤/١٠/٢٠١٠وزير المالية بالقاهرة يوم / نتائج اجتماع السيد الدكتور  •
  لإنشـــــــاء المرحلـة الأولى مـن        ٢٠١٠/٢٠١١  مليون جنية في خطة    ١٧٠توفير   �

 .  مليون جنية للقرية الواحدة١٠القرى الرائدة بمعدل 



 مليون جنية لإنشاء السدود والخزانات الأرضية والبحيرات الصناعية علـى مجـارى             ١٤٥توفير   �
 .الوديان ومجرى وادي العريش

  مليون جنية على النحو التالي ١٧فظة  بإجمالي توفير الاعتمادات المالية اللازمة للقطاع الصحي بالمحا �

o  مليون جنية ٨,٠أجهزة وتجهيزات لمستشفى العريش العام . 

o  مليون جنية ١,٢٥٠التعاقد مع تخصصات طبية حيوية . 

o  مليون جنية ٧,٥ وحدات صحية بوسط سيناء  ٥إنشاء . 

o  مليون جنية ٠,٢٥ صيدلية بوسط سيناء ٢تجهيز . 

مســــــتـشارين في   (  ســـنوياً للتعاقد مع تخصصات  حرجـة          مليون جنية  ٢توفير   �
 )).الخ ...  زراعية – علمية – قانونية –هندسية ( تخصصات مختلفة 

 مليون جنية من شركاء مصر في التنمية تم الموافقة عليها من قبـل وزارتي التعـاون                 ١٢٩,٧إتاحة   �
 .الدولي ووزارة التنمية الاقتصادية

 جنيـة   ٢٠٠٠ جنيـة شـهريا إلى       ٥٠٠شيخ  من    ) ١٤٧( لمحافظة باجمالى   رفع مرتبات مشايخ ا    �
 ).  وظيفة شاغرة لظروف الوفاة ٢٠ – وظيفة شيخ قائمة ١٢٧( شــــــهريا 

 .        وتوفير الاعتماد اللازم للتأمين الصحي للمشايخ  لدى شركة  مصر للتأمين 
  بمعدل شهري    -مجاهد  ) ٧٥٨( لعدد  مليون جنية سنوياً كمرتبات      ٤,٥٤٨تخصيص اعتماد قدرة     �

 .  جنية للمجاهد ٥٠٠قدرة 

تدبير موارد مناظرة لحصيلة الإيرادات المحـصــــلة بمعرفـة المحافظـة عـن العـام المـالي                  �
 . مليون جنية سنويا١٣٠ً و الموردة لموازنة الدولة بإجمالي  ٢٠٠٩/٢٠١٠

النظـــــافة عن الفتـرة مـن       مليون جنية لتغطية نفقات عقد       ٨,٢٥٠ تدبير اعتماد قدرة     �
  .٣٠/٦/٢٠١١ و حتى ١/١/٢٠١١



 

الملامـــــــــح الرئيسية لتوجهات خطــــة  العـــــام المالـــــــي        : ثالثا
٢٠١٠/٢٠١١ 

 
   إستكمالاً لمسيرة العطاء الوطنى للنهوض بالمحافظة فى ظل البرامج الشاملة للحكومة واستمراراً  لـسياسات               

ء  قضية المواطنة  والديمقراطية وأنطلاقاً من الخطوات الهامة التى اتخذا حكومة الحزب الـوطنى  الحزب فى اعلا  
رئيس الجمهورية فقد / الديمقراطى من خلال  التشريعات ذات الصلة وتنفيذ تعهدات البرنامج الانتخابى للسيد 

م الثانى على التوالى من خلال دعم صلاحياا   تمكنت االس الشعبية المحلية لهذا العام من تطبيق اللامركزية للعا         
    . فى توجيه عملية التنمية وما يرتبط ذا سياسياً ومالياً من ادارة عملية التنمية على المستوى المحلى 

 
  مليون جنية بزيادة قدرها     ٤٧٢,٠٩٥ م       ٢٠١٠/٢٠١١     بلغت جملة الاستثمارات المخططة للعام المالى       

 العام المالى الماضى موزعة على الخطة الاستثماريـة و خطط مديريات الخـــدمات و              من اعتمادات % ٤٥
 : المديريات المركزية على النحو التالى

 :الخطة الاستثمارية
 ٥  مليون جنية بالاضافة الى       ٣٤     بلغت المخصصات المالية للمحافظة من وزارة التنمية الاقتصـــادية         

  . مليون جنية٣٩ إجمالى مخصصات المحافظة لمحافظة  ليصلمليون جنية تمويل ذاتى من ا
     وفى اطار توجه الدولة نحو اللامركزية وتمشياً مع الحراك الجارى فى كافة أجهزة الدولة علـى المـستوى                  

 مليون جنية   ١٥,٣٠٨     على البرامج التالية     توزيع الاستثمارات قطاعياً  الشعبى والحزبى فقد أسفرت أعمال      
 مليون جنية لبرنـامج تحـسين   ٢,٩٨١ – مليون جنية لبرنامج الكهرباء ١٢,٦٢٣ –مج الطرق والنقل   لبرنا

 مليون جنية لتدعيم احتياجات     ٤,٤٥٨   - مليون جنية لبرنامج الأمن والاطفاء والمرور        ٣,٦٣٠   -البيئة    
   . الوحدات المحلية 
زية فى قطاع التنمية المحلية الصادر من وزارة التنميـة  التعليمات الواردة بدليل تطبيق اللامرك      وعلى ضوء  

 :المحلية وبالتعاون والتنسيق مع الس الشعبى المحلى فقد كانت نسب التوزيع كالآتى 
 .للعاصمة % ١٠مشروعات مشتركة للمحافظة منها %  ٤٠
علـى  توزع بالتساوى   % ٥٠ –مشروعات مشتركة للمركز    % ٥٠( مشروعات للمراكز الستة    %  ٦٠

 ) .المدينة والقرى بنطاق المركز 
 

  مليون جنيه١١,٧ المشروعات المشتركة للمحافظة باجمالى -١
  مليون جنيه٤,٥استكمال انارة الطريق الدولى بمبلغ  -

استكمال الطرق الترابية القريعة الشريفات بالعريش والرشايدة ابومسافر برفح وبئر جريـد بمبلـغ                  -
  مليون جنيه ١,٥

  مليون جنيه ١,٥انشاء مبنى الحماية المدينة بشارع اسيوط بمبلغ  استكمال  -



   مليون  جنيه ١,٥استكمال انشاء نقطتى التفتيش الامنية بالتمد والنتيلة بمبلغ  -

  الف جنيه ٣٥٥استكمال توريد معدات و أجهزة للدفاع المدنى بميلغ  -

 الف ٣٧٥بمبلغ   و الشيخ زويد  سلندر مجهز للمرور لمدن نخل و رفح٤ موتوسيكلات ٣شراء عدد  -
 جنيه

  الف جنيه٨٠٠) مدارس اتمع + انشاء مدارس الفصل الواحد ( استكمال خطة  تنمية المراة  -

   الف جنيه ٣٧٠توريد اثاثات وتجهيزات للديوان العام بمبلغ  -
 . الف جنيه٩٠٠برنامج تحسين البيئة  -
  مليون جنيه٣,٩ مشروعات العاصمة  -٢
  مليون جنيه١,٥  ش الفاتح من اكوا سيناء وحتى مدخل العريش الغربى بمبلغ تدعيم كهرباء -

 .  مليون جنيه٢,٤رصف طرق داخل المدينة وضواحيها   -

  الف جنيه٤٩٤ مشروعات مركز و مدينة العريش باجمالى مبلغ -٣
 الام  البنك وتجمع أبو حسان بالاعمدة والكـابلات وربطهـا بالقريـة          / تدعيم وانارة تجمع ال بكير     -

  رصف طرق داخليـة  -   عامود جهد منخفض كامل      ٢٥تدعيم قرية االطويل بعدد      -  السكاسكة
 .بقريتى السبيل و الميدان 

   مليون جنيه٥,٩٣١ مشروعات مركز و مدينة بئر العبد  باجمالى مبلغ -٤
 الجناين– المريح –مد و تدعيم شبكات انارة بقرى رمانة  -
 الـشيخ   - الـسادات      -  الشوحط    -  النجاح    - اقطية   - و قرى الروضة     استكمال و رصف طرق بالمدينة     -

  قاطيـة   -  بالوظة  - نجيلة - أكتوبر ٦  -  التلول  -  الاحرار  -  الشهداء  -  النصر   - الكرامة   -زايد  
. 

 .  رابعة-السلام– ام عقبة – جرار زراعي  بالمشتملات لقرى الخربة ٤شراء  -

   مليون جنيه٤,٦٠٥رفح باجمالى مبلغ  مشروعات مركز و مدينة -٥
 مد شبكة و محولات و أعمدة بمشروع ابنى بيتك و طريق السادات أبو شنار  -

  محولات و استكمال خط جهد متوسط بالمدينة ٥شراء  -

 رصف طرق داخلية بالمدينة  -

  جرار ٢توريد جهاز رفع و جرافة خلفية لعدد  -

 ات بالمدينة صالة احتفالات و مبنى ادارى لعقد الاجتماع -

 مكاتب و ادوات كهربية و مفروشات  -

رصف طرق بحى الهلال بالمدينة و قرى ابو شنار و المطلة و صلاح الدين و الطايرة و نجـع شـبانة و                     -
 الحسينات و الوفاق 

 .توريد جهاز حاسب آلى و طابعة ليزر و جهاز بروجكتور   -

 
 



   مليون جنيه٣,٦٨٣ مشروعات مركز و مدينة الشيخ زويد  باجمالى مبلغ -٦
   اعمدة و كشافات بقرى الســــكادرة و الخـروبة          -  شراء كشافات صوديوم لانارة المدينة       -

 .و الزوارعة

 محول و أعمدة بالقريعة -

 قبر عمير –الشلاق –المقاطعة –رصف طرق بقرى ابو طويلة  -

 واج الطريق الدولىصف الطريق من مدخل  ابو غيث الى الطريق  الدولى وربط كمين الخروبة بازد -

 رصف الطريق السدرة من طريق الجورة بالاسفلت والتربة الزلطية وطبقة الاساس -

 شراء لودر و سيارة قلاب للنظافة  -

 ابو طويلة / البريصات و طريق العكور / استكمال رصف طريق التومة  -

 .انشاء دار مناسبات لقرية ابو لفيتة  و مبنى للوحدة المحلية للظهير  -

 
   مليون جنيه٤,٧٦٨وعات مركز و مدينة الحسنة  باجمالى مبلغ  مشر-٧
  وخط الغرقدة باتجاه –استكمال خط جهد متوسط بوادى العمرو  و المنجم و الغرقدة  وتجمع جرمى  -

 .بغداد 
 توريد كشافات ومحول للمدينة  -

 –أم شيحان   –دى  الج-المليز–الجفجافة  –بئر بدا   -القسيمة-المنبطح–توريد أعمدة انارة بقرى إقرية       -
 .أم قطف

 .محول بتجمع الزهور بقرية  المقضبة  و قرية أم قطف -

  و المنبطـــح و القـســـــيمة و   ٦٤   توريد ماكينة كهرباء بقرية بغداد و المغارة و ك         - -
 .البروك و المفارق 

 رفع كفاءة طرق داخلية فى قرى بئر بدا و القسيمة و عيد الجديرات و الحمة و الريسان  -

  أجهزة حاسب آلى ٤اء شر -

 شراء معدات نظافة  بالمدينة و القرى  -

   مليون جنيه٣,٩١٧ مشروعات مركز و مدينة نخل  باجمالى مبلغ -٨
 استكمال مد خط كهرباء جهد متوسط بالمشتملات بقرية البروك -
 ك بالمشتملات وتوريد اعمـدة اتـارة جهـد مـنخفض         ٣٠٠توريد وتركيب محول كهربائى قدرة       -

  ذو اللمبة الموفرةوكشافات
  النثيلة- بئر جريد-توريد وتركيب كشافات ذو اللمبة الموفرة  بقري صدر الحيطان  -

 .رصف طريق الشياخة بالمدينة و طرق داخلية بقرى بئر جريد و راس النقب و طريق الرواق -

 مولد بتجمع الجرافى و بتجمع الحسيسة  -

 لبروكاستكمال خط جهد متوسط بتجمع المحاسنة و بقرية ا -



تركيب كشافات و أعمدة بقرى الكنتلا و راس النقب و التمد و صدر الحيطان و بئر جريد و النتيلة                    -
. 

 . و للمجلس الشعبى المحلى بالمدينة -الخفجة  –انشاء مقر للوحدة المحلية بقرى السلام  -

 .مدرسة اعدادى بمدينة نخل و بتجمع طويل الحامص و بتجمع البيضا بالكنتلا  -

 وبل كابينة سيارة د -

 توريد اثاثات و معدات مكتبية  -

 استكمال سور مقابر المدينة  -

 دار مناسبات بقرية صدر الحيطان  -

 مبنى مركز شباب بقرية بئر جريد -



 : أما عن المشروعات المخططة من قبل مديريات الخدمات و المديريات المركزية فهى على النحو التالى
 الهيئة العامة للطرق والكبارى 

 . مليون جنية ٨٧كم وبتكلفة ٣٦مال انشاء الطريق الدائرى الجديد حول العريش بطول إستك •

 . مليون جنيه ) ٣٥(كم بتكلفه )٥٥(صدر الحيطان بطول / إعادة تقوية طريق نخل  •

 إعادة تخطيط طريـق القنطـرة       – مليون جنيه    ١١رصف طرق القرية الرائدة بكل من الحسنة ونخل بتكلفة           •
 . مليون جنيه ٧لفة العريش بتك/ شرق 

معالجة آثار السيول على الطرق الرئيسية والإقليمية وصيانة عاجلة لطرق شمال سـيناء وتخطـيط وتركيـب             •
 .صدر الحيطان / علامات إرشادية على طريق ممر متلا 

  . برابخ ومعبر إيرلندى بمنطقة وادى العريش٤إنشاء  •

 المنافذ البرية و البحرية 
 . مليون جنيه ٢٢بحرى بتكلفة تطوير ميناء العريش ال •

 . مليون جنيه ١,٢إستكمال منفذ رفح البرى بتكلفة  •

 
 البريد
 مكتب بريد بكل من قرية النجاح وفرعى الشيخ زويد ـ وجارى اتخاذ  ٢استكمال عمليات انشاء  •

 .الاجراءات لادراج مكتب بريد جديد بكل من التلول والمريح ببئر العبد  

 ءمنطقة تعمير  شمال سينا
 مترل بدوى بوسط سيناء  و تـدعيم  عمـارات            ٥٠  اسكان بدوى وشعبى  بإجمالى          :إسكان  بدوى      

 . مليون جنية ١٠المساعيد بمركز العريش بتكلفة 

 – مليون جنيـة  ٥ كم  بتكلفة     ٤ استكمال مدقات السيطرة الامنية بطول       :الطـــــــــرق  
النقب بطول / الكنتلا/ إستكمال طريق القسيمة -ون جنية ملي٢إستكمال طريق أبو شلة ببئر العبد بتكلفة 

 كم بتكلفة   ١٢ساحل البردويل بطول    /  إستكمال طريق النجاح     - مليون جنية    ١٩,٥ كم و تكلفة     ٢٣
 . مليون جنية٦

 . مليون جنية  ٣  استكمال شبكات وكابلات كهربائية بجميع مراكز المحافظة بتكلفة  :الكهربــــاء 
 الاسكان 

 )  . برفح ٢ ببئر العبد ـ ٢ بالعريش ـ ٦(  عمارات أولى بالرعاية  ١٠ء انشا •

 . عمارات أولى بالرعاية بحى الزهور بالعريش ٤إستكمال انشاء  •

 – البيت الريفـى     –إبنى بيتك   ( رئيس الجمهورية   / إستكمال مشروعات البرنامج الإنتخابى للسيد       •
 ).  اسكان الاسر الاولى بالرعاية -ويل العقارى  صندوق التم-  البيوت البدوية –إسكان الشباب 

 
 
 

 



 شركة مياه الشرب والصرف الصحى بشمال سيناء
بلغت قيمة الاستثمارات المخططة لمياه الشرب و الصرف الصحى من خلال الهيئة القومية لميـاه الـشرب و                  

 : مليون جنية على النحو التالى٤٦,٧الصرف الصحى 

 ٣ إحلال و تجديد شبكات مياه الشرب بتكلفـة  - مليون جنية٢تكلفة حفر آبار و تطوير الروافع ب    •
 بئـر بالعريــش و الشيخ زويد ٣٦ - الف جنية ٥٠٠  وحدات تحلية مياه بتكلفة -مليون جنية 

 مليون ٣٠رفح و شبكة العريش بتكلفة /العريش/ خط  مياه القنطرة شرق-ورفح بتكلفة مليون جنية
 .جنية 

 إحلال و تجديد شبكات الصرف الصحى بالمحافظة بتكلفة         - مليون جنية  ١,٢تكلفة  صرف صحى بئر العبد ب     •
 صرف صـحى    - مليون جنية  ٤ توسعات صرف صحى شمال سيناء و محطة المعالجة بتكلفة           - مليون جنية  ٣

  . مليون جنية٢رفح و الشيخ زويد بتكلفة 

 
 التربية و التعليم

 : مليون جنية على النحو التالى ٢٦,٤يمية بلغت قيمة الاعتمادات المخصصة للأبنية التعل •

 العريش الاعدادية  (  مليون جنية ٦,٥مدرسـة بتكلفة  ) ٣(       ـ  إحلال جزئى لعدد 
الفــــارابى    /فصل  ) ١٦( العريش الثانوية بنــات / فصـــل  )  ٣١)   (      بنات 

 الثــانوية           
  .)فصول ) ٦  (       المشـــــتركة بالشــيخ زويد

 الحسينات تعليم أســــــا سى   (  مليون جنية ٨,٤مدرسة  بتكلفة  ) ٣(توسعة لعدد      ـ 
           الرسـم تعلـيم أساسـى     ) /  فـصل    ٢٠( الشروق  الابتدائية ببئـر العبـد        / فصل   ) ١٤    (
 )  .فصل  ) ١١(

الدراوشــــــــة  ( يـة   مليـون جن ٣,٩مدرسة بتكلفة    ) ١(     ـ  إحلال كلى لعدد      
 الابتدائية 

 ) .فصل   ) ١١(         بالشيخ زويد 
ــــاسى ـالمراشدة تعليم أســ(  مليون جنية  ٧,٦مدرسة بتكلفة  ) ٣(    ـ  إنشاء جديد 

 )  .فصل  ) ١٤( العريش المتميزة / فصل  )  ١٤( العريش التجريبية / فصل  ) ١١( 

 .يلة ـ المريح ـ أم عقبة ـ قاطية   مدارس مجتمع بكل من نج٤انشاء  •

 مدرسة للفصل الواحد بكل من  تجمع الحصينى بقرية الميدان ـ تجمـع   ٢استكمال عمليات انشاء  •
 .المعذر بقرية الطويل 

 .إستكمال انشاء مدرسة ابتدائى بتجمع خضاخص بقرية الكنتلا   •

 الأزهر الشريف 
 ٥٦٠  معهد العريش الجديد إبتدائى بتكلفة –جنيه  ألف ٢٠٠إنشاء معهد الكرامة الإبتدائى بتكلفة  •

 .ألف جنيه 



 . ألف جنيه ٧٦٠معهد دينى بتكلفة  ) ٢( إنشاء  •

 الثقافة والإعلام 
 .مليون جنيه ) ٣(مشروع الاحلال والتجديد لمبنى قصر ثقافه العريش بتكلفه  •

 عن طريق الهيئة العامـه      الف جنيه لاحلال وتجديد مكتبه ابو طويلة وتأثيث مكتبه العبور         )    ٦٥٠( •
 .لقصور الثقافه 

 . مليون جنيه ٣بدء العمل لإنشاء مركز إعلام بئر العبد بتكلفة  •

 
 

 مديرية الأوقاف 

الكرامة ـ الجناين ـ   ( مساجد بئر العبد ٣ـ  :  مسجد بمراكز المحافظة على النحو التالى ١٣إنشاء  •
ـ مسجد بالقسيمة مركز ) لسعد ـ الميدان  شاليهات ا(  مسجد بالعريش ٢ـ )  الخلفاء الراشدين 

 ٤ــ  )  الشرطة ـ الهـشة   (  مسجد بالشيخ زويد ٢ـ ) المسجد الكبير ( الحسنة وآخر بنخل 
 ) .الهمالعة  ـ بلال بن رباح  ـ الطحونية ـ الفردوس الاعلى ( مساجد برفح 

 . مليون جنيه ١,٥إحلال وتجديد المساجد المقامة  بتكلفة  •

  للثروة السمكيةالهيئة العامة

 . مليون جنيه ٢٠تطوير وتنمية المرافق الرئيسية  لتنمية الثروة السمكية بمبلغ  •

 القوى العاملة
  الف جنية ٢١٠ الف جنية  ـ مقار المديريات بتكلفة ٤٠٠إستكمال انشاء مراكز التدريب بتكلفة  •

 الشئون الصحية 

 بئر العبد –نخل (  مستشفيات ٣ صيانة –  مليون جنيه٣١,٦ تطوير مستشفى العريش العام بتكلفة  •
 . ألف جنيه ٥٢١بتكلفة )  رفح –

وحدة صحية بمراكز المحافظة المختلفة حيث وصلت الأعمال الحالية         ) ١١(استكمال إحلال وتجديد     •
 % .٧٠الى نسبة 

 .جارى إسناد عملية إحلال كلى للوحدة الصحية بقاطية والحسنة  •

 .لحضرى بالمساعيد والفواخرية والوحدة الصحية بالكنتلاالبدء فى أعمال ترميم المركز ا •

 .جارى التجهيز لإستكمال إجراءات إنشاء وحدات صحية بكل من التمد والمطلة  •

 الشباب والرياضة
 . ألف جنيه ١٢٥ استكمال تطوير مقر المديرية بتكلفة –انشاء مركز تعليم خدمى  •

 – رابعة   – الوفاق   – رفح   – الجورة   –العريش   – أكتوبر   ٦إستكمال أسوار ومبانى بمراكز شباب         •
 . ألف جنيه ٨٢٥الحسنة بتكلفة إجمالية 

 . ألف جنيه ٢٥٠ أم عقبة بتكلفة إجمالية – الشهداء – ملاعب بمراكز شباب الخربة ٣إستكمال  •



 مليون جنيه لإنشاء صـالة      ٤,٥: هذا بالإضافة إلى مشروعات ممولة مركزياً وهى على النحو التالى            •
 مليون جنيه لإنشاء مراكز شـباب       ١,٧٦٥ – ألف جنيه لإستكمال أندية رياضية       ٢٠٠ –ه  مغطا

 .  مليون جنيه لإستكمال المدينة الشبابية ٥,٣١٢ –نموذجية 

 الموارد المائية والري  
 -:مليون جنيه على النحو التالى  ) ٨٦,٧(بلغ إجمالى قيمة الاستثمارات المخططه 

 . الف جنية٧٦١,٩٧ار العريش و المحافظة بتكلفة توريد طلمبات و محركات لآب •

 . مليون جنية١,٣ترميم سدى الروافعة و طلعة البدن بتكلفة  •

 . مليون جنية ١٨,٦أعمال الحماية رى و ادى العريش من المصب بتكلفة  •

 . مليون جنية ٥,٦أعمال الحماية رى و ادى العريش من شارع الجيش بتكلفة  •

 .  مليون جنية ٤,٤والجفجافة بتكلفة  بئر  بالبرث ٢حفر  •

 . مليون جنية ٥,٢ بئر  بالخفجة ونخل بتكلفة ٢حفل  •

 . مليون جنية ١١,٤ بئر بالكونتلا و  إصرام  بتكلفة ٢حفر  •

 . مليون جنية ٩,٢ بئر بالغرقدة والمو يلح بتكلفة ٢حفر  •

 . مليون جنية ١٠,٩ بئر  بالمنبطح وبئر بدا والمغارة بتكلفة ٣حفر  •

 . مليون جنية ١٠,٨بئر بالمنبطح والصابحة بتكلفة ٢ر حف •

 . مليون جنية ٨,٤ بئر بالمنبطح والمغفر بتكلفة ٢حفر  •

 التضامن الاجتماعي
 . الف جنية ١٥٠استكمال مركز التكوين المهنى بالشيخ زويد بتكلفة  •

 مديرية التموين و التجارة الداخلية
 .  ألف جنية  ٢١٠د و تأثيثة  بتكلفة استكمال إنشاء مبنى  إدارة تموين الشيخ زوي •

 

 :السادة الحضور 
 لجهودكم المخلصة وتعاونكم البناء      وافر   التقدير و الاحترام         عن   أعبر     يسعدني فى الختام أن     

 للارتقاء  بمستوى معيشة المواطن و تعويـضة عـن           مع الجهاز التنفيذي لتحقيق المزيد من النجاح      
 فى إطار من الشفافية و المكاشفة و       ١٩٨٢ أبريل   ٢٥قبل التحرير فى    سنوات الحرمان التى عاشها     

 .التحمل الكامل للمسئولية مع الالتزام بالحقوق و الواجبات
 

تحية صادقة من القلب لكل ابناء مصر الشرفاء الذين حققوا معجزه البناء والتعمير علـى هـذه                 
 .البقعة الغالية من تراب مصر

 



 لباعث ضة مصر الحديثـة      بأسمى آيات الشكر والعرفان      جميعاتقدم  ن  أن  هذا المقام  يسرنى فى     و

 .يسدد على طريق الخير خطاهونسأل االله ان   محمد حسنى مبارك/الرئيس البار 

 والسلام عليكم ورحمه االله وبركاته ،،،
           
           

           
           

     
  :א�*�د�	$�س�א����س

قدم لسيادة معالى الوزير كل تقـدير واحتـرام         عضاء الس وشعب سيناء وعامه ن     سادة ا بسم ال 
وحب لشخصك الكريم ولجهدك المبذول ليل وار من اجل اسعاد ابناء هـذه المحافظـة سـيادة            
المحافظ الس الشعبى المحلى للمحافظة وجميع االس الشعبية المحليه تكون ان شاء االله دائماً بجوار               

 الطاهرة سياده المحافظ انا ارجوا من السادة        التنميه والاستقرار على هذه الارض    من اجل   سيادتك  
اعضاء الجهاز الشعبى واعضاء الجهاز التنفيذى فى هذه الفترة التى كلنا نأمل ا ان يعـم الامـن                  

حـب  والامان والاستقرار والتنميه على هذه الارض الطاهرة ان تكون العلاقة بيننا دائماً علاقة              
وتقدير فى طلبات الاعضاء فى التعامل معهم فى تعامل الاعضاء مع الجهاز التنفيذى بحيث لا تكون                
حساسيه موجودة بين اعضاء الس التنفيذى والشعبى فى طلباته وان تكون دورة حب واحتـرام          

م خلال الاسئله من خلال طلبا    وتقدير من خلال مناقشه الاعضاء من خلال طلبات الاحاطه من           
لى حملوه التزكيه بأن يكون ممثل عـن        للمواطنيهم العضو نفسه فى رقبته حبل من الساده المواطنين ا         

مـراد  / القسم فبكون معذور ان يتعاون مع الجهاز التنفيذى وعلى رأس هذا الهرم السيد اللواء               
ة ان شاء االله    موافى الذى نكن له كل احترام وتقدير سياده المحافظ الس الشعبى المحلى للمحافظ            

. سنقف دائماً من حولك ومن خلفك وان شئت من امامك فى تنميه واستقرار امن هذه المحافظـة   
  الس المحليه      لس انا باسمكم جميعا بأهنى جميع     الساده اعضاء اللمراكز والمـدن   اعضاء رؤساء ا 

س المحلـى لمركـز     مصطفى الحوص رئيس ال   / الاستاذ   اخص   تزكينهم للمرة الثالثه و     تم الذى
و عتله رئيس الس المحلى لمدينة العريش والدكتور سالم رئـيس           بعبد الحميد ا  / العريش الاستاذ   

رحب بكم والساده رؤساء االس المحليه والمراكز والمدن انا بخـص  نالس المحلى لمدينه بئر العبد    
الـساده  واالس المحليه للمراكز دول تم نجاحهم لدورة االس الشعبيه السنه دى الساده رؤساء   

    مراد محمد موافىمراد محمد موافىمراد محمد موافىمراد محمد موافى/ / / / لواءلواءلواءلواء
       محافظ شمال سيناء   محافظ شمال سيناء   محافظ شمال سيناء   محافظ شمال سيناء

 



 وحده سكنيه للاوقاف مطلوب على الـساده رؤسـاء المـدن            ٣٠٠٠رؤساء المدن مطلوب فى     
والساده رؤساء االس المحليه للمراكز والمدن ارسال بترعات الاراضى كى نستفيد من هـذه لا               

ينه العريش كـذلك    تقل عن الاسبوع القادم تكون عندى جميع قرارات تخصيص من المراكز ومد           
م التربيـه   يوسف سليمان  مدير عا    /  وحده سكنيه للاوقاف الاستاذ      ٣٠٠٠عشان نستفيد من    

طلوب وايه المتاح    فرصة عمل عايزين نعرف امتى التقديم وأيه الم        ٥٠٠ه فى   والتعليم انا سامعين ان   
 .خير فى الس الشعبى المحلى  عشان تبقى بداية

  بسم االله الرحمن الرحيم  :   �.-מ�א�"	���2وא�"���מ��د�	−���و*�M*���-ن/א�*�د
بأنقل تحيات الاستاذ الدكتور احمد زكى بدر الذى تقابلت معه وزير التربيه والتعليم يوم الخميس               
 ان شاء االله مرسلاً من قبل السيد المحافظ بمقابلته فى بعض الطلبات لمديرية التربية والتعلـيم وقـد      

 عامل خدمات معاونه وكان بجهد اللواء المحـافظ         ٢٠٠ رس امن    حا ٣٥٠وصل تمويل وظائف    
م المحافظة  لهذا الموضوع على ان تقو    الشئ الذى يجب ان نذكرة ان وزير الماليه اعتمد مليون جنيه            

 ان شاء االله جارى العمل مع التنظيم والادارة بوضـع اليـه          هبتدبير باقى المبلغ فى الفترات القادم     
حراس الامن لا بد ان     ليه مححده بحيث ان      عامل خدمات معاونه بآ    ٢٠٠ارس امن    ح ٣٥٠لتعيين  

بدل انتقال   بأخذ   نا  يها المدرسة والعامل كذلك الامر حتى لايطالب      يكونوا من نفس القرية الواقع ف     
او ينقل فيما بعد من مكان الى مكان فى خلال يومين ان شاء االله سيكون امام رئيس الس الموقر                   

بعد اعتمادهامن المحافظ على الاليه وسيشاركنى فى وضع هذه الاليـه اـالس              مذكرة تفصيليه 
الاستشاريه التى شكلت من قبل من االس المحليه على مستوى جميع الادارات كما وافق وزيـر                

 مدرسة وقد حدثت ان لدينا دفعة خـريج         ١٢٧وتمهيداً للتعيين مع    االتربية والتعليم على التعاقد     
ء العريش والمراكز الاخرى بكليه التربية وسوف نعلن عن هذا الموضوع خـلال              من ابنا  ٢٠١٠

ديقة الفتـاه    على صرف مرتبات ميسرات لمدارس ص      ايام قليلة ان شاء االله كما وافق الوزير ايضاً        
التى لها مده طويله لم تصرف وكان لمعالى المحافظ اتصال هاتفى بوزير التربيه والتعلـيم فى هـذا                   

البـه فى   اتوجه بالشكر للاخت سناء جلبانه التى كان لها حظ وافر ونصيب كبير بالمط            الشأن وانا   
جى لى فى المديرية كل يوم ذا الشأن وتقديم الطلبات خلال اسبوع            هذا الموضوع ويمكن كانت تي    

من تاريخه سيتم تقديم الطلبات بمديرية التربية والتعليم بعد ان يصل معاليك الاليه والشروط التى               
 نعتمدها من معالى المحافظ س

   :	$�س�א����س/א�*�د
ان ابـدأ بـاب     قبل  و قردود لحضورة جلسه الس      بباسمكم جميعاً ارحب بالسيد النائب عطيه ا      

المناقشه الساده اعضاء مجلس محلى نخل انا بأشكرهم لمساعدم فى حل مشكله امس ولى اقتـراح                



نجرى قرعة اليوم فى الـس الـشعبى المحلـى          السيده سوزان مبارك لنخل     / عشان قرب زيارة    
 جميع الطرفين والرضـا     ىللمحافظة عشان نخلص من توزيع البيوت ووصلنا الى اتفاق امس ارض          

 من الـساعة    من االله الساده اعضاء نخل موافقين على اجراء القرعة فى الس هنا نبدأ ان شاء االله               
 .  للحضور لاجراء القرعة لكى ننتهى منها ٨

   :0*ن�א�و��	دو	د/��دא�*
بسم االله الرحمن الرحيم السيد رئيس الس معالى الوزير المحافظ سياده اللواء مساعد مدير الامن               

ئرة فى نخـل    السادة الاعضاء نشكر سيادة المحافظ على جهدة الذى قام به بخصوص القرية الـدا             
ها كلـها محتاجـه الى       لان قرا   نخل ووسط سيناء بالكامل    منطقه فيما يخص    ونتمنى لسيادته المزيد  

سياده الريس هو فيما يخـص توزيـع     الاسكان   تعمير ومحتاجين ان يكون عندنا طفرة فى موضوع       
امبارح مع سيادتك انه توزيعه غير عادله ولكن نقبل باللى تفرضه علينا            المساكن احنا الكلام كله     

يه احنا بنطالب ان يكون ابناء      انت وسيادتك المحافظ لان فى النهايه مش هتكون اول ولا اخر قر           
نخل شريحه وحده سواء ابناء وادى سواء قبائل لا يكون بيهم اى تميز ويكون كلهم سواء فيمـا                  

هم شريحة واحـدة نحـن فى نخـل         يخص كل ما اقصدة وان ابناء مركز نخل وابناء مصر عموماً            
ل لرضاكم انتم ولـيس     لقبوته لسياده المحافظ انه التقسيم اين كان انه ا        ر قابلنا ما تصو   كحيوات

  القسمه بالنسبه سيادتك للقرعة ارجوا ان تؤجل لغداً بحيث يخطر الناس القبول لعدالة

��L�-)0��وא<�א��*�دא�لى تعليق الحقيقة أنا اشتغلت فى كذا قرية أنا محدش سـاعدنى غـير               :א  
رف اكمـل    ان مكناش احنا النفوس حتبقى كويسة مابين وبين بعض مش حأع           هبتوع نخل بصراح  

حجم المشاكل اللى شفتها وده مش قابل ده وده نافرمن ده ياجماعة داحنا بنقول داحنا بنـتكلم                 
ايه فى اية ماانـا  مكناش حنتألف هو كلام حلو ونسيج واحد وشعب واحد وقاعدين مع بعض ان     

اى  فى التفاصيل عشان لو قلتها حتزعل والخير اللى ج         عامل كده وفاتحها أنا مش عايز اخش       كنت
 فى مدينة واحدة وشعب واحد وكلنا مع بعض مش عارفين نرضـى حـد وكلـه            كثيير انما نخش  

اكن ثانية لاأحد اى مشكلة انتم      بيقولك لاانا ما أدخلش ده وده الكلام غير مقبول وبعدين فى أم           
النفوس مع بعـض لان     ية فى نفس المنطقة ياجماعة صفوا       اف أنا أنا ادخل أى قرى ثان      بتخلونى أخ 

دل ما احنا    الخير اللى جاى كثير وقرى كثيرة وحترضى كثير ب         -ضوع ده بيتعبنى أنا شخصيا    المو
يـة   هنا يبقى اسرة واحده بأبنى القر      ت بأبنى القرية ومفيش حد غريب برضه كله       سيبنها زى ماج  

 عشرة متر واحده ست عاملة عواميد قلت لهم شـوفوا الـست دى              -لقيت على مسافة خمسه   
احنا بنقول بـنغير وبنطـور    قرية وفيه عشوائيات ها ماينفعش ان أنا أعمل   الست دى وانا حأوض   

وهناك وبنعمل لصالح الناس أرض صحراء بنعمل بيت متأسس بأجهزته وابنائنا بنعمل لهم شغلانه              



لان على الطريق الدولى ده اللى احنا بنقول عليه          محل حندى الناس محلات وكافيتريات       ١٦عامل  
 حاجه محترمة واتفقنا    هفتريا تليق بالمحافظة وبعدين يتعمل مسجد أربع مأذن       طريق دولى معلهوش كا   

انه حنعمل معهدازهرى نقوم نفاجئ ان حد من الاخوه كاتب ان الست سيناوية هيه طبعـا مـن            
 أنـا  ست سيناوية والمحافظ مش عاجبه بيتها وشاله انا طبعا هو–الصعيد بس كلهم ولادنا للاثارة     

 محـل   بعدين قايل لها حديكى فله اللى هى اعوضك بسكن مؤسس حـديكى           بينى وبينها حاجه و   
لما أجى اقول ايه والبيت مخلص وأجى اقول أن  البيت           انما بقى   – الحل ده وحش     -تستدرزقى منه 

نا قايل ليهـا وكـان اربـع        ور ا ية وزراعه وبعدين يطلع البيت ومتس     مسكون والست عامله تنم   
لها قلت   وبعدين انا بأسأل الست      – عشان يبقى اهو واقع      نىوع تبنى فى الليل غصب ع     عواميد ممن 

 ـ     -يه الترلات حأديكى محل قالت لى بس هو المحل حينفع ادخل عل           -رزه هو انت عايزه تعملى غ
 ـ  - اللى انا بأعمل للقرية    ه  تعملى لى ترلات على الطريق امام القرية الرائد        ه  يقومـوا يكتبـوا اي

دانا من غيرلامهبط ولا حاجه انا مـش  –الرئيس مهبط اية رم علشان المحافظ عاوز يعمل مهبط ح   
ايديكم فى  طوا  ناش على بناتنا وتحو      بنغير مجتمع ياجماعة احنا ان مخف      موافق على العشوائيات واحنا   

 ايه–ايدينا مش حينفع ورديت الرد  المناسب طيب ايه الهدف 
لست ساكنه ودهنـاه بـاللون       مش عاجبنى بيت ا    الهدف ان احنا اثارة راى عام اننا بأهد عشان        

الابيض وعامله زراعات وطلعت المذيعه قالت كلام سياده المحافظ مضبوط لامـسكون ولافيـة              
 ـ    - ياجماعة انا باقول حرام انا ليس لى مصلحة مع احد           –زراعات   ى عنـدى    انا قلت وكل الل

لمستفيد منـها   وقرى وبنعمل حاجة كويسه هوانا ا      لق مجتمع وبتجرى  سواسية يااما بنشجع اننا نخ    
 يعمل مش   ى نسيب بقى عشوائيات واللى عايز يبنى      بناء البلد هنا هم المستفيدين منها يأاما بق        ا ولا

 الموضوع مش كده بأقول حرام لان البلد محتاجة اننا نحط ايدينا           –عارف اية واللى حاطط ترلات      
طقة انا بأقول انـا مـن        فى المن   منكم لطول خدمتى   ىفى ايدين بعض واحنا بنقول وانا باعتبر نفس       

 الاسرة السيناوية بيكم 

   واحنا بنتشرف بيك ياسيادة الوزير المحافظ خلاص حنأجل القرعة            :	$�س�א����(س��/א�*�د��
بكره الساعة عشرة فى مجلس محلى المركز ويتم التنبيه على جميع المتقدمين اللى طلعـت أسمـائهم                 

عـشرة الاسـتاذ   بكره الساعة يهما امس   بالكشف وحتبقى القرعة حسب النسب اللى اتفقنا عل       
لاجراء القرعة العلنية   مجلس محلى مدينة عليكم ابلاغ جميع المتقدمين        حسن والاستاذ اشرف رئيس     

لس المحلى بكرة الساعة العاشرة فى داخل ا. 
 
 



���*מ�א���2א�	�0ن�א�	�0מ������:.ط���א�و��	د	/�א�*�د
 رئيس الس الشعبى المحلى     سالم/الاخ العزيز الاستاذ    "  الحمدالله والصلاة والسلام على رسول االله     

اء ان نوجه التحية والتقدير     ن المحلية وباسم شعب سي     لى باسم السادة اعضاء االس الشعبية      اسمح
الحقيقة ياريس انا النهارده جاى مخصوص حتى احضر هذه الجلسه فى بيت الشعب لكـى اوجـه           

 زملائى اعضاء االس الشعبية المحلية الـسيدات والـسادة          التحية باسم شعب سيناء ونيابة عن     
مراد موافى هذا الرجـل     / رؤساء االس والنواب التحية العظيمة والتقدير الخالص للسيد اللواء        

 سيناء انت قدرت شـعب      لمحافظ حينما استطعت ان تقدر مجاهدى     سيادة ا –الذى حقق المستحيل    
 الاخ النائب عبداالله جهامه وزملائـه       -٩٥واب منذ دورة    سيناء بالكامل كانت رغبة السادة الن     

 كلنا ندعم هذا المطلب بالسادة      كان شغلهم الشاغل هو تقدير مجاهدى سيناء وطوال هذه الفترة         
المحافظين السابقين لكن اشاء االله سبحانه وتعالى ان تنال هذا الفخر وان تنال هذا القدر لانه تجاوز                 

اقليم سيناء والقناه ان جمعية مجاهدى سيناء تضم من بين ابنائها مـن              التقدير شعب سيناء بل شمل    
محافظة السويس واسماعيلية وبورسعيد وشمال وجنوب سيناء فان تقدير سيادتك وعرض سيادتك            
على القيادة العليا لكى تقدر وتكرم ااهدين فى سيناء هو تقدير لشعب سيناء البطولى الذى نالوا                

تحامهم مع القوات المسلحة سـواء فى حـرب لاسـتتراف او فى             لرف فى ا  ابناء سيناء هذا الش   
 هو  ى انما التقدير   انه ليس القضبة فى التقدير الماد       المحافظ  فتأكد ياسيادة  -انتصارات اكتوبر ايده  

ن ابناء سيناء يتعطشون الى تقدير ااهدين فهذا القرار الجرئ          ان سيادتك بحسك الوطنى لمست ا     
حلة التاريخ وسيذكر لك ابناء سيناء وااهدين هذا        يسجل لسيادتك و  سسيلعظيم  وهذا العمل ا  

العمل وهذا التقدير الذى نحن حقيقة فى اشد الاحتياج اليه قبل ان يكون التقدير مـادى ايـضا                  
 ياسيادة المحافظ تقدير سيادتك لمشايخ سيناء احنا كلنا كقيادات شعبية وبرلمانية وحـزب وطـنى              

 ويقدر الشئ ولاخفى على سيادتك احنا كل اللـى قـدرناه            وعواقل بنسعى الى ان يحترم الشئ     
بتؤثر نظرة سيادتك لابناء سيناء والحقيقة ان        جنية بكل الضغوط التى استخدمناها    ٥٠٠عملنا لهم   

ت يك القدره على تحقيق احـلام وامنيـا       المشروعات التى استعرضتها سيادتك الان تؤكد ان لد       
ناء اسمح لى ان اوجة الشكر والتقدير الى الس المحلى برئاسة الاخ سالم والذى حقيقـة                شعب سي 

اكد على ان شعب سيناء يقدر الرجل الذى يعمل من اجل سيناء وهو مانسعى اليه الان بقيادتـة                  
 القبلى بين ابناء سيناء ودعم سيادتك لهذا المـشروع          كرئيس للمجلس لتحقيق الامن والاستقرار    

كنا نطالب به وهو وجود حل عرفى يحقق الامان بين القبائل ممثله فى رعاية سيادتك والامن                الذى  
لوضع الية للتعامل بين مواطنى سيناء خاصة التوثيق ومانتج عن التوثيق من اشكاليات نحن نعـانى                

افظ منها ايضا بأشكر سيادة المحافظ بأسمكم فى مشكلة الجفجافة التى حقيقة لو لاتدخل سيادة المح              



لحدثت هناك كارثة ومشكلة كبيره وذه المناسبه اوجة التقدير للسيد مدير أمن شمـال              شخيصا  
سيناء اللواء محمد نجيب الذى استجاب لرؤية السيد المحافظ لحل هذه المشكلة ايضا بأسم وسـط                
 سيناء تحديدا وانا بأشكر سيادتك على تدخلك الحقيقى ياسيادة الريس فى حل مشكلة نخـل لان               

ى ماقال السيد المحافظ احنا اذا ما قدرناش نحل مـشكله بـين      مشكلة نخل ستؤدى الى خلاف وز     
 ٠قبلتين فى مركز واحد وبأحيى سيادتك على تأكيدك على التعاون بين االس الشعبية

قول لسيادة المحافظ لو كان هناك تعاون بين رئيس مدينة نخل واالس الشعبية المحلية لم               وانا عايز ا  
يكن هناك مشكلة يجب ان تتعاون القيادات الشعبية والسادة رؤساء المدن لهـا ثمرهـا الطيـب                 
ونتأجها المحمودة وانا بأحيكم واؤكد ان نواب الشورى تحديدا مع السيد رئيس مجلـس محلـى                

  وشكرا  .  المحافظة لايجاد الية لحل المشكلات بين القبائل وكل سنة وحضراتكم طيبين

لسيد رئيس الس نحـن      باعت عتاب    الاستاذ محمد بحيرى  - شكرا :����(س�	$(�س�א��/�א�*�د
اولى من غيرنا فى تطبيق القوانين وخاصة قانون منع التدخين  فى الاماكن العامة حيث يضر ضرراُ                 

 ٠منى رجاء منع التدخين فى القاعةكبيراُ لغير المدخنين ده هو قانون لكن فى نفس الوقت اعتبروه 
م رجـال    السيد النائب عطية ابو قردود فى التعاون وبأشكر رؤساء المدن كله           وبأوكد على كلام  

القوات المسلحه على التعاون الصادق اما بالنسبه لموضوع الامن وامان جلسنا مع السيد المحافظ              
  هذه الارضيق علىع قيادت امنية وشعبية فى موضوع عايزين نعمل حاجة للحد من التوثمو
لسيادة المحافظ فى جلب الاستثمار والتنمية على هذه الارض والـدور الاول             المناخ المناسب    يئ

والاخير لنا ابناء الصحراء وشمال سيناء عامة اولى منا ومنكم ان انتم تساعدونا لمنع التوثيق قبـل                 
  الدكتور حسام ٠الجلسة القادمة حنكون وصلنا لحد ان شاء االله

  الرحيم نرحم    بسم االله ال: 0*-מ�	�-.//�א�*�د
البداية بنجى سيادة المحافظ على البيان اللى تلاه والعمليه مش مستحمله شكر بعد سيادة النائب               

فيها برضه كدور للمجلس    عطية شكر بأسم الس كله ولكن فى بعض الملحوظات اللى حنتكلم            
هدى سيناء  ى المحافظ على اللى قدمه ا     يره احنا بنح  المحلى اللى طرح بعض المشاكل وحاجات كث      

ويشرفنى ان اكون احد ابناء ااهدين ولكن بننتظر من الس المحلى وسيادة المحافظ تكـريم ادبى                
وحأعطى مثال واحد بس لايعقل ان يكرم الاستاذ اللواء محمد اليمانى او الرئيس لجمعية ااهدين               

ناء لاطلاق اسمة علـى     واحد ااهدين ورئيس الس الشعبى المحلى السابق ان تكرمة جنوب سي          
اهم الشوارع ولاتكرمة شمال سيناء تكرم ابن من ابنائها واحد اعظم ااهدين بنطلب التكـريم               

 على الكوبرى من تعنت     دثالمحافظ لازال موضوع الكوبرى ومايح    سيادة  .    الادبى للمجاهدين   
اجتمـاع فى الغرفـة     فى استخدام السلطة مع التجارة الموضوع ده بيؤرق الجميع وهناك كان فى             



التجارية للتجار والناس بتأن وعايزين حل لكن اللى بيحصل رغم وحد وزير الداخلية بتخفيـف               
 بشعة والتجاركلهم ممكـن يوصـلو اـم         هتتصاعد بطريق جراءات الاانه لازال الاجراءات     الا

 ٠مايقدروش يجيبوا بضايع من القاهرة فى حين ان الناس الثانية سكتهم سهلة
 المحافظ مشروعات التقسيم لما الناس بتقدم لها بيـشترطو الملكيـة وعقـد موثـق وفى                 ياسيادة

 ـ       عايزين حل ل   الملكيةبيشترطوا انك تكون بانى علشان     ول لموضوع ده لان فى مناطق كثيره مقف
فيها التراخيص والعشوائيات بتبدأفيها وحترجع بعد سنة وسنتين نتكلم عن العشوائيات وتطويرها            

نا فى ايدينا نى الموضوعات دى كلها وتطلع التراخيص الوادى واللى بيحصل فية             فى حين ان اح   
 لكن مش عارفين اية اللى حيحـصل        داُيادة المحافظ لغاية دلوقتى احنا شايفين شغل كويس ج        ياس
سر الوادى الكبارى طرق تنقفل احنا طالبين ياريس من الرى يبعت لنا مخطط رى الـوادى                 ج

 ياريت لو اتعمل    ٣،    ٢،    ١ نقول لهم فى     اين يبقى علشان حتى الناس لما تسألن      والكبارى حتعمل ف  
دى لهـم يطلـق علـى     ااهدين وده يبقى تكريم ابثلاثة اربعة كبارى تطلق اسمائهم بأسماء بعض      

الكبارى اسم احد ااهدين مجرى الوادى هناك بعض الناس زرعت زراعات موسميه احنا ساعات              
ن احنا بنرجوا من سيادتك اللى يزرع زراعة موسميه مفيش اشـجار ومفـيش              نقول ده ممنوع لك   

مبانى الناس زرعت زراعات موسميه طماطم وفلفل احنا بنقول ده ممنوع لكن احنا بنرجـو مـن                 
سيادتك اللى يزرع زراعة موسميه نخليه يزرع طماطم يحل لنا مشكله بشرط انه يمضى اقرار بعدم                

و الزرع وبعدين ما تزرعوش تـانى        نفسه قال ل    المحافظ ا يجى سيادة  عويض فى حاله السيل لم    طلب ت 
فأحنا بنقول ما يطلبوش بالتعويض احنا بنقول لسيادتك بس موضوع الضرائب العقاريه الـسيد              
المحافظ هو ممثل لرئيس الجمهوريه وبالتالى فهو ممثل لوزير الماليه اللى اصدر قرارات ان فى تشكيل                

اللى اشترك فيها فى كل قسم اثنين من اعضاء الس فلا يعقل ابداً ان انا               لجان الفحص والتعقيم    
ود اعضاء الس فى لجان الفحص والتقيم وبنطلب من سياده المحافظ مراجعـة كافـه               جاتجاهل و 

م اللى تمت اليومين اللى فاتو لانه هو ممثل لرئيس الجمهوريه سمعنا ان يـوم               ياعمال الفحص والتقي  
دم فى احتفال بتوقيع عقد بخصوص خط الطيران احنا كنا عايزين نعرف من سـياده               الاربعاء القا 

 يا ريـس    א���ط�2א�;�(	���   - المحافظ ايه اللى حيحصل يوم الاربعاء وايه مواعيده والاسعار          
شحين احنا بنحى   الموقف السياسى احنا مقبلين على انتخابات مجلس الشعب وهناك اختيارات لمر          

ى ما ورد وسمعناه ان اعلن حياده الكامل ما بين كافه المرشحين وبنطلب من باقى                المحافظ عل  سيادة
القيادات فى سيناء او فى شمال سيناء ان تعلن حيادها الكامل ولا تتدخل تدخل مباشـر بتفـضيل     

 الاستاذ يوسف زى ما قام وقال على اللى حصل مع الوزير تردد             א���ط�2א�;�(	���مرشح اخر   



او بدون قصد اساء لابناء سيناء يا ريت نسمع         قصد  تماعات الراجل ب  حد الاج فى الشارع ان فى ا    
 توضيح لما حدث فى مدرسه السيده زينب فى بدايه العام الدراسى 

  نسمع سياده الوزير المحافظ –شكراً        :	$�س�א����س/�א�*�د�

 : א���L�-0/��א��وא<א�*�د
ش تبع محـافظتى تبـع       لصوتك لان للاسف م    بالنسبه لكوبرى السلام انا شخصياً بأضم صوتى      

 اللواء خالد موجود معانا وهو       الشكوى الى جميع المستويات سيادة     محافظة الاسماعليه وانا وصلت   
ن جاءت شكوى من الغرفه التجاريه وشكوى من نـاس          دوب الداخليه يا ريت الموضوع ده لأ      من

 اللواء  ه ينتهى بشكل ما يا ريت سيادة       ان كثيرين وانا معاكم فى نفس الموضوع لان الموضوع اتمنى        
تريح كل الناس التى تعبر من هذا المكان ماذا يتم    خالد يرفع هذا للسيد وزير الداخليه لوضع نظم         

 لعمل الحمايات   – وزارة النقل    –فى وادى العريش فى وزارتين معنيتين بالوادى حاليا وزارة الرى           
كامله وحدد فيها وادى العريش وشاف مـا        دراسات  الكافيه وعندهم معهد الموارد المائية عملت       

هى الحمايه المناسبه التى يتم تنفيذها على جانبى وادى العريش بالاضافة لوزارة النقل لاـا عـن                 
ج بحيث ان حيبقى فى على طريق الجـيش         وحتنشئ ثلاثة كبارى او ثلاثه برام     طريق هيئة الكبارى    

اتح اللى حيبقى على الارض مباشرة بيـتم ده بيـتم           وطريق الدائرى الجديد بالاضافة لطريق الف     
بالتنسيق ما بين الوزارتين بحيث انه بيدى المداخل والمخارج وبيعطى له المناسيب اللى بيشتغل عليه               
كان فى الدراسه الاولى لوادى العريش ام اخذو لحد طريق على بن ابى طالب او بعديه كمـان                  

 الدراسه الاولى انا طلبت ان الدراسه تكون لحد الطريق           متر وكانت دى   ٤٠٠جنوبه حوالى   يعتبر  
 ١٥٠ من عشره والدراسه دفعتها وزارة التنميـه المحليـه           ٤الدائرى القديم ونزود حوالى كيلو و     

بقى الف جنيه ولسه كليه الهندسه بتعمل هذه الدراسه علشان تتعمل الحاجه مرة واحده وننساها               
 فى القصه دى وحيتم استكمالها لان الموضـوع ده انـا            يجى سيل ميجيش سيل ولا نوجع دماغنا      

 انا جيت من حـوالى      –على السيد رئيس الوزراء وبالتنسيق مع وزير النقل ووزير الرى           عرضته  
 يوم انا قلت ان الناس بتشتغل لان العمل فى وادى العريش بعد الاجراءات الروتنيـه ثلاثـة      ٢٠

 فالوقت متأخر انـا     ١٥/٨نها دى بدأ العمل     شهور وفتح سعرى وفتح والقصص اللى انتم عرف       
 فأنـا   –شخصياً خايف انه يجى سيل وتبقى مشكله طبعاً حنكرر نفس القصة ووجع القلـب لا                

مريت من وراء مصانع درغام وجيت حتى قالوا لى ده طريق غرز قلت لهم ما انا عـايز العربيـه                    
عد كل اللى احنا عملناه     نغرز ودخلت مشيت لحد ما دخلت فى وادى العريش للاسف وجدت ب           

ده بعض الناس حطت فى وسط الوادى عملت عشش وحطوا معيز وخرفان وقعدت ليه ؟ عشان                
تخـش تـانى ومـش      يجى السيل ويقولك تعويض والمحافظة وما خدناش وعملوا فينا وحطوا فينا            



ه قلت   حرام عليكم والناس تقولك حرام عليكم المحافظة المفتري        –حيقولك بقى عشه يقولك بيتى      
 وجـدت   –بيقول عليها الاخ حسام      نيجى للزراعات اللى     ---مفيش بنى ادم يقعد فى الوادى       

 جنيه راح عامل السد بالعرض ما هو        ٤٠-٣٠مل له شويه طماطم وخيار ب       ان واحد عشان يع   
بقى على حسب دماغه هو يهمه ايه يحمى شويه الباذنجان والفلفل اللى عاملهم وتتحـرق البلـد                 

على شويه الفلفل والبتـاع     بالدوزر بالعرض بقى أنا عشان اخلى بالى على          بالعرض   وراح عامل 
اللى عاملهم اضيع البلد تانى ويعمل لى سد قلت تتشال وقلت مفيش ولا وردة حتتزرع فى وادى                 

 بـأقول  –العريش يعنى هو خلاص كله ساب الدنيا دى كلها وعايز فى وادى العـريش يـزرع               
اعات او مبانى كفانا ما حدث فى داخل وادى العريش وبعدين انت اللى             وبأكرر لا يسمح بأى زر    

هيه بس تسمح مسموح واحد ا ستثنى واحد حتبقى تلاقـى           حتسيب له صباعك حيأكل زراعك      
ويبقى الوادى مسدود فانتم تساعدونى انه      –ه لعادا القديمة     دخلنا ترجع ريم   – تك   – تك   –تك  

� ٢٧د مجهود كبير جدا أول رحلة حتبدأيوم الاربعـاء          بع  – 	0���א�ط�(	אن��  " "3=�ق�"−
 مساءاُ احنا عملناهـا بتـدعيم       ٥دة الساعة    والعود ٣حتطلع التوقيت الحالى من القاهرة الساعة       

ونصف مليون جنية بحيث ان الرحلة زى ماقلت ثمنها         ١بحوالى  %٦٠من ثمن التذكرة ال     % ٦٠
ولازم يأخذحقه اتعملت واتبعتت لينا     –ولار   الاف د  ١٠الف جنية يعنى    ٥٥دى شركة مدنى ثمنها     

 الدرجة السياحية درجات اللى حيركـب       –الاسعار فى درجة سياحية وفى درجة رجال الاعمال         
 صف السياحية بس كلهم حيوصلوا مع بعـض فالاسـعار   عند الزيل غير اللى حيركب عند اول 

ولا % ٥ثمن بولمان غـيرال   جنية يعنى   ٢٢٨اللى جاءت لى اللى حيعقد على زيل الطيارة حيدفع          
 بتصل بالتتـابع     درجات فى الدرجة الاقتصادية    ٦ضريبة مبيعات وبعدين بتفضل فية      % ١٠ال  

 طن ذهاب وعـودة مـرة واحـده فى          ٢٢٨كل ما بيقرب من الطيار كل ما بيزيد التكلفه فيه           
 ببقى محتاج ان    الاسبوع ليه هو انا قلت مرتين فى الاسبوع وانا قادر ولا خليها مرتين فى الاسبوع              

 ٢٢٨ يـسأل     مليون السيد رئيس الس أ     ٣نى ب    مليون و نصف يدعم    ١,٥نى  عمانا بدال مد  
 لحد ما تصل الى حـوالى       ٤٠٠ فى   ٣٠٤ذهاب وعودة ويقول المحافظ ذهاب وعودة وبعدين فى         

ج انا بأمـل ان احنـا       ٩٢٠ دى الدرجات ودرجه رجال الاعمال ب        ٧٠٠ وشويه قرب    ٦٠٠
حـسن راتـب    / هيدفعها د  ٧٦ان من    تذكرة برضوا عش   ٢٠ده وبعدين اخذنا    نشجع الموضوع   

بصيت فى شرم الشيخ هتجد التـذكرة بتـدفع حـوالى            دى الاسعار لو   ٢٠ذه ب   تايركبو الاس 
 رحله كلهم مليانين مفـيش ولا       ١١ رحله بدون دعم و    ١١ج دلوقتى التذكرة وفى اليوم      ١٥٠٠

عليها اقبال وهجيب دعم وهخليها رحلتين لحد مـا         تذكرة موجودة احنا بنقول بدايه نخلى رحله        
  رحله بدون دعم بعد كده بالنسبه للطيران وشكراً ١١ نصل ان احنا نخليهم



	KL�א��O3��2*���א�I��	0ق���Iد�و�-���O�אن�"�ود��/�.��

 : �3ط=/�א�0وص/�א�*�د�
 الس سيادة اللواء    بسم االله الرحمن الرحيم والصلاة والسلام على اشرف المرسلين السيد رئيس          

الوزير المحافظ اولا يا سيادة الريس بالنسبه الموضوع السجن العمومى الس الموقر ضـد قـرار                
لكن انا بأقلك احنا لنا طبعاً بعض التحفظات على هذا القرار وهو اولا يا سيادة الريس الموقع ده                  

  ) .١(عمرانى لقريه الميدان ده رقم هو موجود فى الامتداد ال
 فدان  ٢٠٠ وده يعادل    ٨٠٠×١٥٠ الرسم الكروكى يا ريس فى خطـأ وهو انه مكتوب           – ٢

 فدان اذا يجب تعديل الرسم الكروكى وعرضه علينا حتى احنا نأخـذ القـرارات فى                ٢٠وليس  
يأخذ قرار دون الرجوع للرسم الكروكى يا جماعه الرسم الكروكى فى           الجلسه القادمه اما الس     

 ٢٠ فدان وده يناقض الكلام اللى كان قاله اللى هـو            ٢٠٠ا يعادل حوالى     بم ٨٠٠ فى    ١٥٠٠
ان نأخـذه  فدان اذاً يجب ان يكون هناك تعديل فى الرسم الكروكى حتى لو كان هناك قرار يجب         

مأخذ الجد انما كده هناخدة سيادة الريس يقول انـه حـصل تعـديل فى الرسـم الكروكـى                   
وكى بنطالب فى قريه كمركز مدينه العريش احنـا          حسب التعديل فى الرسم الكر     ٤٢٠×٢٠٠

م ٢٠٠نطالب ان يكون هناك امتداداً لهذا المكان وابعاد الامتداد العمرانى لقريه الميدان بما يوازى               
  كيلو ده اللى احنا بنطالبه ٢يعنى 

فـدان  ٢٠م بما يعادل ٤٢٠×م٢٠٠ احنا حيث المبدأ هنوافق على    :	$�س�א����(س��/א�*�د
 من حيث المبدأ موافق مجلس محلى المحافظة وسيادتك نطلع لس محلى المركز بعدوا              وسيادك احنا 

وابعتو الموافقه اما احنا من حيث المبـدأ  بيتكوا   حسب   ١٥٠٠م او   ٢٠٠عن الكتله السكنيه ب     
 .موافقين على انشاء سجن عمومى شكراً استاذ مصطفى 

م الحمداالله رب العالمين فى بدايه هـذه         بسم االله الرحمن الرحي     :.�دא���2א�و��K-�(���2/�א�*�د
وفى الحقيقة ان هـذا الـشهر       الدورة نتمنى من االله سبحانه وتعالى ان يوفقنا جميعاً لما يحبه ويرضاه             

 ـ         م بالـشكر  دشهر مبارك ان شاء االله فهو شهر اكتوبر الانتصارات العظيمه فبهذه المناسـبه بنتق
ولكل رجال القوات المـسلحه فى هـذا         مبارك   والتقدير لقائد مصر وزعيمها السيد محمد حسنى      

 استمعناه  وفيق من االله سبحانه وتعالى سيادة الريس حقيقه بعد الشرح اللى            الوقت ونتمنى لهم الت   
من السيد المحافظ نجد اننا جميعاً نقف امام هذا الشرح وامام هذا الوطن وشكراً وفى الحقيقة يبقى                 

يكتمل على هذا التولى عام لكن       المحافظة ولم    ر تولى فيه امو   سياده المحافظ فى الوقت البسيط الذى     
كانت انجازاته عظيمه طلبناها من عشرات السنين لا اتكلم على الاعتمادات الماليـه ولا اتكلـم                
على الانجازات التى تمت فى هذه الشهور البسيطه ولكن هناك هنـاك انجـازات معنويـه هـذه                  



شباب شمال سيناء وهو اعطاء ااهدين الجرعة الكافيـه مـن         الانجازات المعنويه التى كانت تدمر      
تخصيص مختصات ماليه حيث انه صدر قرار السيد رئيس الس الشعبى بناء على العرض سـنه                

كثر من   جنيه ولكن تحقق ا    ٥٠٠ وابناء سيناء ااهدين وبيطلبوا هذا المبلغ ب         ٩٩ ومن سنه    ٩٩
راً على هذا الانجاز وايضاً ان كون السيد المحافظ انتبـه           شك المحافظ    جنيه وانا بقول لسيادة    ٥٠٠
لنقطه مهمه جداً وهى نقطة ايضاً معنويه لشيوخ سيناء واذا كان شيخ او اثـنين او ثلاثـه                  ايضاً  

 عـشيرة   ن الشيخ هو عنوان عشيرة وهو واجهـة       المشايخ ابداً ولك  مقصرين لا ينطبق على باقى      
من خلال شاى ومأكل ومشرب يكون الـشيخ         لضيوفه   ا الشيخ يكون عنده اكتفاء ذاتى     وحينم
ينتج وانا اعتقد ان السيد المحافظ اى شيخ بعد ان يأخذ مخصصاتة وميكنش مسيطر علـى                هيقدر  
حتاخدوا موقف ضده واطلب من سياده الـريس هـذه الانجـازات العظيمـه     وعائلاته عشيرته  

جميعاً السيد الريس حسنى مبارك حينمـا       والكثيرة واحنا بنتمنى من االله سبحانه وتعالى ان يوفقنا          
 الجمهوريـه علـى     ول ما دخل القوات العسكريه ورئاسة     جه لابناء سيناء ا   وكان المحافظ وانا بأ   

ش مجاملـة لـسيادة     المسلحة وده للامانه م    القاعه اللى كنا متواجدين فيها احنا وضباط القوات       
القيادات العسكرية اللى همازملائه وجاء     المحافظ دخول القاعه ساب كل      ر سيادة   المحافظ أول مانو  

 واحد وجلس على التربيزه اللى كنا جالسين  فيها ولما سيادة الريس             صافحهم واحد سيناء  لابناء  
 واحد وبعت لينا قائد الجيش الثانى الميدانى كان كـلام الـريس زى              ٠٠اراد انه يصافحنا واحد   

  سـيادة  -زان مبارك مش عوزين الريس    و عوزين اه س   –مابيطلب الاخ حسام انه عوزين الريس       
المحافظ بيقول اكدوا على زيارة الريس لمحافظة شمال سيناء واكدت كل الاخوه على زيارة الريس               

 لابعد  قولش اكتفينا سيادة المحافظ بنطمح    العظيمة احنا بنطمح مابن    الى شمال سيناء هذه الانجازات    
 تسير وان السفينة اللى انت بتقودهـا فى هـذه            ان القافلة  تماما بعون االله  من هذا واحنا واضحين     

الامواج ستسير بأمان ايضا حل المشاكل والقضاء على المشاكل كل الامور حتمشى فى الاتجـاه               
 اكتوبر فى الاسبوع    بناء سيناء بيحتفلوا كل عام فى     السليم انا ليه رجاء بسيط جدا سيادة المحافظ ا        
 فى   وابناء سيناء عامـة    –ى لابناء سيناء ااهدين     الاول من شهر نوفمبر بمركز الصمود والتحد      

لهم حـتى    فرد على المحافظة فى هذه الايام وبن      أعلم فى زيارات بتتوافد   سيادتك وانا   الحسنة نرجوا   
مود والتحدى فى الحسنة القرى الى اتعاملـت         الزيارات والاحتفالات فى يوم الص     لاتنقطع سلسه 

ننا فى نخل معلش سيادة المحافظ هما برضه رجالك وهما رجال           سيادة المحافظ انا معاك وحقيقة اخوا     
 رضه سواء تياها اواحيوات او نخلاوية او اخوان هما رجال فعـلا           باوفياء مهما كان من كلام هما       
ليس لنخل ولكن لكل ابناء سيناء وهذه       تماما اا تكون قرية وقرية      لكن حقيقة القرية وهما يعلموا      

 ـ      قرى اللى قبلها    القرى تختلف تماما عن ال     رش ومـن كـل     وان هذه القرى كاملة متكامله من ف



التجهيزات الموجودة بل زاد ذلك على انه اى حد من مواطنى هذه القرية اومن سكان هذه القرية                 
الناس هجرا وأتجهت الى الـشرقية والى       حيكون له مصدر رزق ثابت بما شفنا فى القرى الماضية           

 لكن سيادة هذا    -لى الثروة الحيوية وتركت هذه الاطلال الموجودة      الاسماعيلية من اجل الحفاظ ع    
عسكرى شديد قائد فى الحرب واليوم تكـون        قائد  الفكر الجديد احنا محتاجين زى ماانت كنت        

عملية التنمية والتعمير على ارض شمال سيناء انا بأوكد تماما كل اخواننا فى االس المحلية وكـل                 
تفى ذا لكن طبعا كلام كثيرفى صدور سيناء سوف يخرج فى لقـاءات              انا اك  ٠٠الشيوخ بسيناء   
 ٠ثانيه ان شاء االله

  :�	ج�א�و�	�-ش/�א�*�د
 السيد اللواء المحافظ السيد اللواء مساعد وزير الداخلية مدير امن شمـال             -رئيس الس /السيد
وهـى ذكـرى    فى الحقيقة ياريس ان احنا فى كل عام بتطل علينا ذكـرى عـاطرة الا                –سيناء  

الطيبة اتوجه بالشكر الى صاحب الـضرية       انتصارات حرب اكتوبر ايدة ولعلى فى هذه اللحظة         
الجوية الاولى وهو ايمانا منا باعتراف ابناء سيناء بعودة كل شعب اهله كذلك اتوجه بالـشكر الى        

ء كـان فى مجـال   السيد اللواء المحافظ على جهودة الفائقة من اجل رفعة وتنمية هذه المحافظة سوا            
البناء اومجال الاستقرار او مجال التنمية فى الحقيقة ياسيادة الريس ان احنا فى بداية الدورة بيبقـى                 

حلة الماضية من عمر الس احنا بنعمل       رعندنا حماس ويرد علينا السيد المحافظ مادار او انجازات الم         
عليها سيادة الـرئيس     لميذ ويحاسب حاجه اسمها ملفات الانجاز موجوده فى التعليم تصاحب كل ت         

زات التى  الاشك ان الانجازات التى انجزت فى عهد السيد اللواء المحافظ قد تكون افضل من الانج              
انجزت فى عصر الغير ولكن اذا كان من حقنا ان نشكر او واجب علينا ان نشكر فأيضا واجـب            

ان لم نقولها وايضا لاخير فـيهم ان لم   كما قيل لاخير فينا   تعلينا ان نقول امور التقصير التى حدث      
يسمعوها  السيد المحافظ المواطن العادى لايهمة اكثر من الشئ الذى يلمسة بيده هل مشكلة المياه                
هى المشكلة التى تشكل شاغل ابناء سيناء سيادة المحافظ ان حلم المواطن فى الشيخ زويد واعلـم                 

 مره واكثر من اسـتغاثة ولكـن لاجـدال          جيدا ان هذه المشكلة على مكتب سيادتك اكثر من        
 المواطن ان يفتح الحنفيـة      ل لقد اصبح حلم    ذلك هل هذه المشكله استعصت عن الح       ولامحاله فى 

ة وانا مش لاقى     مياه وهذا على الواقع اين التنمي      ويشرب مياة اقسم باالله احياء كاملة لاتوجد فيها       
 جنيـة  ١٢٠يروح يشترى عربية الميـاة ب     هل المواطن بعد غلاء الاسعار هذا      كوب مياه اشربه  

 ونقول له فى مياه سيادة المحافظ هذه المشكلة ليست مشكلة فى الشيخ زويد وتوابعها وايـضا فى                
له من كبرى المشاكل الـتى       المشكله الاخرى التى قد تعوق الانجاز مشكلة المرور هذه المشك          رفح

 الاف جنية مخالفـات    ٧الاف جنية سيارة    ٥  المواطن هل يعقل ان سيارة فى السنة تجيب        يعانى منها 



انسان ط هو   ابشد بكل ضمير حى ان ترفع دفاتر المخالفه من العساكر انا مش بأخاف من الض              انا
مخالفه لاتقل عـن    ١٠٠صدر رحب لكن العسكرى انا مستعد اجيب        متنبة وفاهم وبيتعامل معى ب    

  ياسيادة المحافظ وشكرا الاف جنية ماذا يفعل المواطن فى ظل زيادة الاعباء٥

 تفضل ياسيادة المحافظ  : 	$�س�א����س/�א�*�د

 الف متر دلـوقتى فى      ٤٧ بالنسبة لمشكلة المياة احنا كان بيجى هنا العريش          :א��L�-0/�א�*�د��
ابو طويلة كلمتنى انا معنديش مياه انـا         الف متر انا جاءت لى استغاثة من واحده ست من            ١١٥

ذت رئيس مرفق المياه من غير مااقول لهم ان انا رايح لهم لقيـت              اخذت رئيس مجلس المدينة واخ    
ولا مـش    نفس القرية يقولوا لها عايزه مياه مستعجل          من عندها حق المشكله فين للاسف فى اللى      

واحد مرضيوش  كأن كشف دكتور من نفس القرية طلبت من اهل القرية يقولولى اسم             مستعجل  
يبة وبعدين انا اظبطهـا ازاى       مش لمرفق المياه بيضعها فى ج      أخذ منهم فلوس  يبيعطونى اسمة لان هو     

  جنية سينجنية وبيأخذ بالخم٣٠ او٢٢ر٥قول اسم واحد اخذ منك 

  جنية ١٢٠ يافندم و٢٢٠  :	$�س�א����س/�א�*�د�

 انت ساعدنى اعطينى اسم واحد وانا اطرده فورا انما يجى يقول ان مـش                :א���L�-)0/�א�(*�د���
لها ازاى المياه موجوده وبوفره وعمر شمـال    حب ما هو بيستغلك انا ا     بـحب اقطع عيش حد طي    

 وقلت له انت مش امـين روح        د واح  وكميه المياه دى انما لو قطعت رقبة        ما شافت حجم   سيناء
 اقعد فى بيتكمم مش حتتكرر ولا واحد رضى يعطينى اسم 

 هى تلاحظ  وئقينولى على الساشركة المياه هى المراقبه الأ    :�	$�س�א����س/א�*�د�

 " قسم برب العـزة   ا" لى مرفق المياه وقلت لهم تحذير       انا روحت راجع ع   :   א��L�-0/�א�*�د��
 مقدرش اعمل شئ انت مواطن فى       ه حيكون دى ايته انما انا لوحد      اللى حأمسكه وحيجى لى اسم    

 حأمـشيه مـش      انا نفس القرية وعرفت ان عبد المعين عبد المعطى ده بيستغلنا قولى ده بيستغلنا            
 ه للمياه  العيب عليهم هما مش علينا بالنسحتتكرر تانى

   تفضل يا اخ عبد االله   :	$�س�א����س/�א�*�د�

 ـ   - بسم االله الرحمن الرحيم      :   .�د�א���2.وאد��/�א�*�د��  بتـتخلص فى    دمشكله الشيخ زوي
نقطاع التيار الكهـربى  الاتى احنا قلنا فى مشكله فيها ابار معطله فى مشكله الكهرباء ظهرت يتم ا  

وقعدنا مع سيادة اللواء هشام وسعادتك شاهد على هذا الكلام وهذا صحيح والست مرضيتش              
 ترمبه موجودين حتركب بكرة او بعـد بكـرة          ٧٦تقول على هذا الشخص احنا سعادتك جبنا        

لـشهر  بئر حنعيد تشغيلهم تانى فى مـده لا تتجـاوز ا      ١٥د تحديداً فى حدود     تباعاً فى الشيخ زوي   
سعادتك وحيدخلوا للخدمه بالاضافه ان فى ظاهرة فى منتهى الغرابه عندى فى قائمـة الانتظـار                



 الرابع تبص تلاقى العيله كلها حاجزه       – الثالث   – الثانى   – الست يتحجز    – بيجى الراجل يحجز  
 ارخص متر مكعب مياه على مستوى شمال سيناء بجنيه فى الشيخ زويد نقل من العربيه للمـواطن                

 لتضارب هذه الاختصاصات وكان سيادة    عها تحت شجر الزيتون منعاً      اه يض المواطن بيأخذ هذه المي   
بيطبق هذا الاتجاه فى الحسنه قبل ما يجى عندنا بئر العبد يحددو كميات المياه اللـى                 مدحت   اللواء

 المواطنين دون   عايزا فى العربيات وانا مستعد اسلمها لمندوب من مجلس المدينه يتولى توزيعها على            
 نـا عا الكلام وحددنا كميات الميـاه جم      الاستغلال من طرف الشركة ونحن ملزمين بذلك قلنا هذ        

ميس اللى فات   الخالناس اعضاء مجلس محلى المركز واعضاء مجلس محلى المدينه وقعدنا معاهم يوم             
شيخ زويد ونحل    العميد هشام وحندفع الكميات الكافيه القرى بما فيها ال         سعادتك وقلت لسيادة  

 هذا التراع 

    :	$�س�א����س/�א�*�د�
تم تحديد الكلام ده ارجو الاسبوع القادم يجى تقرير من مجلس محلى ومدينة الشيخ زويد ومجلـس                 

 المدينه ان المشكله انتهت تفضل 

 ١٠٠٠انا شخصياً اللى بيمشى فى الممنوع مخالفتها ب         بالنسبه للمرور      �:א�����L�-)0/�א�(*�د���
 جنيه انا مريت على المرور وطلعت على نيابه المرور وشرحت           ٥٠٠٠ ب   ٣،٤ لو عمل له     جنيه

 جنيه ومكنش لـسه     ٣٠٠،٢٠٠كانت متراكمه كان الكل بيخلص ب       قبل كده سبب المشكله     
فيه الحاسب الالكترونى ويبقى بيؤجل انا شخصياً وانا ماش وقفت عربيتين ماشين على الطريـق               

هـى  قدامه واحد منهم بعت له السواق هات رخصك قـال   واقف   وحترالدولى عكس الاتجاه    
جاءت على ماكله ماشى ممنوع يعنى اذن استباحة ان كله يمشى فى الممنوع نصر االله عمل حادث                 

احد الاعضاء وقال لى ده ابن      اشى غلط واحد تانى مسكته وكلمنى       وادشدش فيها بسبب واحد م    
 منه ماشى فى الممنوع الناس بتستبيح اا تعمـل          اختى قلت له حتتسلم عربيته وحنأخذ القصاص      

اللى هى عايزاه انما لو له حق نجيبه له انما كيف تستوى الامور لاهاتولى واحد ظلم مش دلـوقتى                   
ابعتولى وقولولى وانا حأحقق فيها موضوع العساكر كان زمان انتهى وانضم فى نـشرة الحركـه                

� ضابط بوليس ١٧الاخيرة 

ان احنا نمشى فى اتجاه     سيادة المحافظ احنا مع القانون مش بنقول           �:س	$(�س�א����(���/�א�*�د��
المعاكس ولا نأخذ مخالفات احنا بنقول فى ظل هذا الغلاء يعنى احنا بنقـول يتمـشى مـع روح                   
القانون فيما لا يضر الصالح العام من حركة المرور احنا مش مع الناس اللى بتخـالف ولا احنـا                   

�فوق القانون 

�



   :�א��L�-0/א�*�د�
ده غير الولاد الصغيرة اللى بتسوق عربيات انا جاى داخل الاستراحه بتاعتى باليل ولقيت عربيه               

ا ابـنى لقيتـه     يمرسيدس لقيت عيل صغير مش باين من العربيه دخل غلط قلت له ايه ده شوفه                
 ـ          د سنه وسايق العربيه و    ١٤  ،١٣عنده   ده خل غلط برضه لسه فى حادث من كام يوم واحد عن
ا المـصيبه هـو      سنه متوفى احنا بندلل عيالنا ونعطيهم العربيات ونقول لهم اطلعوا اتعلموا انم            ١٥

  أنا ا انم  حيظبط وانتم اللى حتظبطوه معانا     ه على اهله وعلى غيرة الموضوع ان مكنش       النتيجه فادح 
 . ضد ان حد يظلم 

 مش عايزين نضر المخالفه   يا فندم احنا عايزين تضبط المرور بس            :א�*�د�	$(�س�א����(س����
 البلـد الـشوارع اللـى        حاجات لازم نتمشى فيها مع طبيعة       لو دفع مخالفة فوريه فى     ١٥٠٠ام  

هذا الموضوع انـا    فيهاش علامه ممنوع الدخول او اتجاه واحد وماسكها ضابط اعمل مذكرة فى             
 ـ        من العميد محمود التنبيه على الض      بأطلب ن يمـشوا بـروح     ابط فى  توجيه من السيد مدير الام

اكر تتراجع فى مراجـع     وانا حضرت فى مكتب العميد محمود ان العس       القانون على قد ما يقدرو      
  للمخالفات يا ريت تبقوا تراجعوا العساكر بحده وشكراً مخصوص يوميا

�:*-�מ�א�0�و�/�א�*�د�
اعد مـدير   مـس السيد – السيد الوزير المحافظ – السيد رئيس الس –بسم االله الرحمن الرحيم     

تحيه طيبه انا حتكلم عن مركز رفح وخطوط عامه لضيق الوقت انت عارف سيادتك مركز               الامن  
كز المحافظة لظروف موقعة مركز رفح كمجلس مدينه بيخـدم  ارفح بيختلف عن اى مركز من مر  

قطاعات كثيرة احنا مش بنشتغل على الخطة الاستثماريه بس احنا بنشتغل على قطـاع الامـن                
 بنشتغل على المنفذ بنشتغل مع قوات سلاح الحدود وهذه كلها اعباء موجـودة عنـد                المركزى

الجهاز التنفيذى فى مركز ومدينه رفح دى نقطه الشى الواضح والملحوظ جداً فى نقطـه خطـيرة       
جـذب  بالامن القومى ويجب دراستها من الان مركز رفح كان فى السابق كان مركـز               وبتتعلق  

صبح طرد الان مركز طرد للناس اللى جايين من الوادى بل اكثر من كده ا          لجميع المواطنين اصبح    
 امثله كل ابناء رفح دلوقتى بيستثمر يا اما فى الشيخ زويد او فى قبر               لابناء مركز رفح واعطى لك    

عمير او فى الصالحيه او فى العريش اصبح مركز طرد لظروف يجب دراستها وخاصه من الناحيـه                 
 ا من دلوقتى هذا يؤثر على الامن القومى لمصر حندخل فى مشاكل رفح الامنيه وانا بأقوله

دلوقتى ربنا فتح علينا بمشروع اسمه مشروع الصرف الصحى بقى له اكثر من عشر سنوات لغايه                
ثانياً موضوع   - مش عارفين نقفله مره يشتغلوا شهر يشتغلوا شهرين وطول السنه مش بيشتغلوا             

ثانيه هى اعادة الشئ لاصله طرق رفح سيادتك ولا طريـق فيهـا             الصرف الصحى هو التبعيه ال    



سليم الاالطريق الدولى مدخل رفح الطرق الداخليه كلها متكسره بـسبب الـصرف الـصحى               
 الشئ لاصله الهيئه القوميـه لمـشروع الميـاه          اً سيادتك احنا بين البنين واعادة     والتليفونات حالي 

 كالف اعادة الشئ لاصله اللى هى هيئة التعميروالصرف الصحى فى مصر وكان قبله بيدفع ت
دلوقتى اصبحنا مش عارفين هى التعمير اللى بتدفع اعادة الشئ لاصله ولاالهيئة القوميه لمـشروع               

  ٠ احنا عايزين خطة لمركز رفح بثوابت بتواريخ محدده كل طرقنا تالفةالصرف الصحى
احية النظافة احنا ليس عندنا مـشروع       موضوع النظافة احنا بصراحة رفح عليها حمل كبير من ن         

عربيات نظافة بيعملوا على رفع القمامة مش عملية نظافة سيادتك انت عارف            ٦نظافة احنا عندنا    
عندنا لودر لايصلح ده اتعدم واتكهن احنا فى حاجه ماسه الى لودر فى مركز رفح لودر ده بيخدم                  

لطرق احنا بندفع رسوم نظافة على ايصال        بيخدم ا   بيخدم قطاعات الامن المركزى    –مجلس المدينة   
الف جنية فى الشهر اللى بيجمع رسوم النظافـة شـركة           ١٢ جنية يعملو كام حوالى      ٢الكهرباء  

الكهرباء بدل ماتوردو رسوم خدمات المركز بتوردو لصندوق خدمات المحافظة علشان نحل على             
للشئون الماليـة الاسـتاذ     مذكره بتكتب لسيادتك روحوا     ١٠٠الفلوس دى نرجعها تانى لرفح      

 الف جنية فى المحافظة رسوم نظافة       ٩٠ على مااعتقد    مصطفى بخيت لامفيش احنا لنا لغاية دلوقتى      
ه دى الكهرباء بدل مـاتورد الفلـوس اللـى          سيادتك احنا بنطلب بدل مانلف اللف     لم تصلنا لو    

 كتابة مذكرات بتحصلها فى مركز رفح توردها لصندوق النظافه فى مركز رفح علشان نوفر 
 مليـون جنيـة     ٤٥المستشفى قبل كده انا حضرت اجتماع فى الحزب الوطنى اترصد لـه             : ثانيا

ر الصحة طلب من اعـضاء      لانشاء مستشفى كامل متكامل وعلى مااعتقد كان طلب منا من مدي          
 مبلغ مرصود علشان يبدأ تنفيذ هذه المستشفى فى رفح عايزين قاعده مع سيادتك              مجلس الشعب 

 الجهاز التنفيذى فى رفح واعضاء الس المحلى ونضع خطه ثابتة فى المركز لاتتغير مع 

اللى مبوظه الطرق والصرف عارفهااللى كل يوم يبلغونى      ) ١( المشكله رقم     :א���L�-)0/�א�*�د
بأيار الطريق وناس من اللى موجودة تلحق بسرعة تجيب لودر وترمى علشان تقفل الموضـوع               

 اللى حيقدر يرصف لك طريق ويتهد دى المصيبه بتاعـت الانفـاق بالنـسبه               المشكله طيب مين  
الف بتوعك انما عـايزهم فى       ١٢للنظافة اى اجراءات ادارية انا موافق لان انا مش حستفاد بال          

 الاجراء الادارى هوده اللى      مره فأنامش حستفيد بيهم لوشايف     المحافظة ده انا بأضع عليهم كذا     
كـز  ا انا هاوزع على المرى شركة النظافة  تخلنا حأحل المشكلة بقى باية لما ب       ا حيسعدكم انا موافق  

 شركة النظافة جاية بمعداا كاملـه هخلـى         اما نشتغل لقيان   فى المدن من المعدات اللى عندى تو      
احتياطى هنا علشان اى حاجه وباقى المعدات انا هاوزع رفح والشيخ زويد وبئر العبد وبقيـت                

نتهى مستشفى رفح لعضو    مكل واحد هيبقى عنده حد موضوع النظافه ده يبقى           ان   كز بحيث االمر



م لكتغلهم انما أنا بأوعدك ان انا هـا       ش يس د مليون ومح  ٤٥مجلس شعب ولاحد دى فلوس جت       
وزير الصحه ووزير المالية ووزير التنمية الاقتصادية عشان نخصص مبلغ بيتقال ان احنا هانعمـل               

ريش يقوله طاب    مليون ندا لمستشفى الع    ٣١نحط اولويات هنا خذ     كذا وكذا وبعدين لما نيجى      
نى علينا شوية مفروض انما انا هادعم ان احنا نركز شوية علـى مستـشفى               رفح يقوله طاب است   

 العام كده تمام

 بسم االله الرحمن الرحيم السيد رئيس المعالى معالى المحافظ مدير امن     :א�(*�د�*(���-ن�.(	אد������
 ـده الاخوة الزملاء الساده رؤساء الجهاز التنفيذى سيادة المحافظ احنا بنوجه          شمال سيناء السا   ك ل

 سجل يعد فى انجـاز       سيناء وهذا  نوية والمادية على ااهدى   كل الشكر والتقدير على اللمسة المع     
الحـس الامـنى    ذا تقوية لدعم للروابط الامنية و     وا فى فترة عز فيها العطاء وه      سيادتك لان اعط  

فاحنا لايسعنا باسم شعب سيناء ان لك شكرا على عطاءك وعلى تولياتك هذ ا الانجاز               للمحافظة  
 ان اضـيفها بالنـسبة  ة احب يوعلى دور مشايخ شمال سيناء سيادة المحافظ يمكن فى مشكله حقيق        

الخروبه هناك الطريق المزدوج رفح والشيخ زويد نجد يومياً السيارات المارة فى الاتجاه             انقطه مرور   
عهد اللواء شوشه تقـدمنا بطلـب رسـم          اكس وعلى مرئى من نقطه مرور الخروبه يمكن فى        المع

كروكى وصله بين الطريقين بين نقطه المرور والطريق الثانى علشان نحط نقطه مرور امنيه لان احنا                
سياده المحافظ ليل ار نجد السيارات المحمله بالبضاعة والمهربه تسير فى الاتجاه المعـاكس وعلـى                
مرئى من نقطه مرور الخروبه اراً وليلاً وده يسبب حوادث ويا ريت سياده المحافظ المطلـب ده                 
تتبناه شخصياً لان بيعانى منه قرى الخروبه وقرى كثيرة فى الدوران ربط نقطـه مـرور الخروبـه         

  لاننـا بنـشوف   فى الحوادثامنيه على الجانب الاخر لتلافىبالطريق المزدوج الاخر ووضع نقطه   
 محملات بضائع وكل المخالفين بيلف من طريق معاكس عشان ميعـديش            ترلات وعربيات مهربه  

 وشكراً. على نقطه الخروبه 

 L�-0��د��א-�*:  
بالنسبه للمجاهدين انا بس عايز اقول حاجه ان ربنا بييسر الامور هتكون فى حاجات ثانيه كمان                

 شاء االله بالنسبه لنقطه مرور الخروبه والتهريب        للمجاهدين انما انا مش هاعلن عنها لغايه ماتتم ان        
ده يبقى كده يا استاذ سليمان الاقتصاد ماشى زى الفل فى ربح معندكش مـشكله ده عنـصر                  

 جذب مش عنصر 

   :	$�س�א����س/א�*�د
 . نسمع تعليق على ما يقوله الدكتور يا ريت الاستعجال فى هذا الموضوع يد مسيادة الع



 بسم االله الرحمن الرحيم السيد رئيس الس السيد اللواء الـوزير             :0(*ن�א�طو�(ل���/�א�*�د��
ر الـتى   بوم وانتم بخير بمناسبه اعياد الكت     الامن الاخوة الاعضاء كل عا    المحافظ السيد مساعد مدير     

رى ونحن فى هـذا الوقـت نتحفـل بـأجواء           كانت جمله اعتراضيه كبيرة فى تاريخ الشعب المص       
ينا ا  ان هناك شئ من الثمار حان قطافه وكثير من الاحلام التى ناد           وا  ونفحات هذه الاعياد ويبد   

 فى الس المحلى احنا دلوقت بنعيشها من توصيل الغاز للبيوت من تشغيل مطار العريش من كميه               
.  التى كانت عقده من العقد داخل محافظة شمال سيناء الحمداالله اللى وجدوا الطريق الى الحل                 المياه

ينبع من وجود ادارة حقيقية او قرار سياسى بتعمير هذه المحافظـة مـا              افظ تعمير سيناء    سيادة المح 
حدث فى تنفيذ القرى النموذجيه خير دليل على ان هناك روح جديدة تسرى فى صاحب القـرار                 
فى القيادة السياسية والقيادة التنفيذية على مستوى الدوله ومستوى المحافظة سيادتك احنا ان شاء              

  هذا وندعوا الى الاسراع فى تنفيذ القرى النموذجيه ويكون امتدادها امتداد افقى منكونش               االله  
جانب القرى المقامه عشان عايزين نملى سيناء بالبنيان ونمليها بالبشر وبرضوا باطلب لفته صغيرة              

اك  احنا مسميات القرى يجب ان يكون هن       تكون نفس المسميات القائمة حاليا    المسميات القرى لا    
المصريه اللى ليهم دين فى اعناقنا جميعاً القاده الكبار الذين ضـحوا            تكريم لقيادة القوات المسلحه     

 كـل   ه المحافظة يجب تكريماً لهم تـسمية      بوقتهم وضحوا بأرواحهم لهم نصيب كبير فى تاريخ هذ        
لان محافظـات  القرى التى تقام فى محافظة شمال سيناء بأسماء القادة العظام واسماء محافظات مـصر           

ب تسميه هذه القرى بمسميات هذه المحافظـات سـيادتك          جميعاً يج مصر هنا ليهم دين فى اعناقنا       
برضوا عايزين نظرة ثانيه لتغيير الشكل العام لمدينه العريش طريق الفاتح سيادتك دلوقت ضـيق               

 توسيع طريـق    جداً ولا يتسع للكثافة المروريه اللى بنشوفها سواء فى الصيف او فى الشتاء يجب             
الى لكل اللى بيعدى البلد عشان برضوا يـشوفوا ان          جمالفاتح وبرضوا كمان عشان يدى شكل       

 العريش وسيناء 

    شكراً يا باش مهندس  :	$�س�א����س/�א�*�د

مساعد مدير امن شمال سيناء     /الوزير المحافظ السيد  /  السيد     السيد رئيس الس       :��0د�*-��-ن�א�(و�%(-�/�����/�א�*�د
 ياسيادة الرئيس هناك بعض     –الحضور جميعاً المواضيع باختصار شديد فصول رياض الاطفال اناسمعت من وكيل الوزارة ان فى عدد                

 اغلقت منذ اسبوعين وطردوا العيال بحجة عدم وجود مدرسين متخصصين او            للى فيها فصول رياض الاطفال مجهزة     المدارس ا بعض  
 مع الموجه عام رياض الاطفال قالتلى دى آخر حاجة عندى انا مقدرش اعملك حاجة فطبعا انـا                  مدرس متخصص انا طبعاً قعدت    

عندى بعض المدارس بصفتى رئيس مجلس امناء ادارة الشيخ زويد ونائب رئيس مجلس امناء المحافظة لفيت على الكثير من المـدارس           
اعيال امشوا بـل ملفـام       المدرسة قالت لهم ماتجوش تانى ي      له اطفال والاب   مدرسة مجهزة بالكامل فصول رياض     ياسيادة الرئيس فى  

مرضيتش تديهلهم بعدما دخلوا اكثر من ثلاث اسابيع اذا كان فى زى مابيقول استاذ يوسف ان فى عدد هيتعينوا ان شاء االله دول                       



يتعينوا بعد اذن سيادتك اللى همـا  شوا زى ماكانوا ماشين فى الاول على بال ماذو شهر وشهرين احنا دول يرجعوا يم     هيتعينوا هياخ 
  اللى بيقول عليهم السيد وكيل وزارة التربية والتعليم ١٢٧

 الريس فى توصية او تعليمات سيادة المحافظ كان بخصوص ترخيص الابار لم تنفذ حتى الان احنـا     א��و�وع�א��-�/��-*(�-د����
ين استخراج الرخصه لم تنفذ تعليمات سيادة المحافظ حتى تاريخة بنروح للرى عايزين جواب للكهرباء لامانع من توصيل الكهرباء لح

 ياريس هناك فى بعض الابار فى مركز الشيخ زويد اسمها ابار التعمير هيا انشات عن طريق الـتعمير فى شمـال             א��و�وع�א��-�(��7
تلمها والابار معطلـة ومرميـه فى       ت مش عايزه تس    الشركة القابضه شركة المياه لماج     سيناء وكانت بتديرها شركة المقالون العرب     

لها حل يعنى الجهاز المركزى      القرى زى ماهيا دون استخدام رغم اا كلفت مئات الالوف بحجة ان العداد علية فلوس طب نشوف                
بيقول الفلوس دى لازم يدفعها المواطن لازم يدفعها اهل القرية دى ياسيادة المحافظ نشوفلها حل رغم اا بتحل مشكلة يعـنى                    

ها بير معطل والغزان    مبتستغلش جنب   الف ٥٠٠ الف و  ٤٠٠القرية انا عندى خزانات فى قريه الخروبه فى العبيدات خزانات مكلفة            
  سنين منشغل البير ونضخ فية ونوفر فى المياه ٣لسه مالوش عمرة 

لى مدارس الكـوثر يوميـاً فى الفتـرة         اخر نقطة سيادتك ياريس النظافة ياريس فى الشيخ زويد فى الشارع العام فقط انا بلف ع               
 منظر لايليق وساعة ماتيجى النظافة      درسة الغزالى التعليم الاساسى ده    الصباحية بلاقى اكوام القمامة وكمان بيختارو ليها فى وش الم         

ليق بمكان زى حى    روحين وانا بعدى سيادتك فى الفترة الصباحية يكاد يومياً بشوف منظر لاي            والعيال م  ١٢ربية تشيلها الساعة    الع
 الكوثر شكراُ

  بالنسبة للنقطة بتاعت ترخيص الاراضى انا بعت مذكره وبعت مذكرة تانية ولسه مكلم وزير الزراعة لانه     :א���L�-)0/�א�(*�د���
هو وعدنى انه هيدينى التفويض للسلطة المختصه انى انا ادى تصريح للابار مجرد مايجيلى التفويض ده انا هدى كل النـاس اللـى                        

عندها الاراضى بالنسبة للشيخ زويد يمكن حظها وافر اكثر من اى مكان اخر فى النظافه انا بدفع للشيخ زويد شهرى مـن                       
 الف جنية عشان يعملوا النظافة المسئوليه بقى مسئوليه الس الشعبى ورئيس المدينة وكيف يعملوا النظافة ما انا مش هـدى                     ٤٠

نى انا مش هدى فلوس وانا اللى هعمل النظافة فدى مسئوليتكم انتم اللى انتو ازاى تعملوا النظافة                 فلوس وانا اللى هعمل النظافة لا     
 نراقب السلوك اللى بيتم بيه النظافة ازاى فدى مشكلتكم انتم رياض الاطفال يبقـى وكيـل او                 ٨ الساعة   ١٢تتشال الساعة   

 الوزارة 

 تعليمات بكره يااخ ابو هانى ان اى انسان على عقد وله ميزانية محدش  ان شاء االله هتصدر   :و#�ل�وزא	��א�"��(�מ���/�א�*�د��
 يعيين فى رياض    ١٢٧ بمساندة اللواء المحافظ     ١٢٧ احنا حرصنا كنت فى قمة التعب وانا يقابل الوزير انى اجيب             ىيقدر يقوله امش  

لعقود للناس دول ودى بشرة خير لابنائنا يمكـن ان  صر المده اللى هنعمل بيها ا    ارع مع التنظيم والادارة اننا نخت     الاطفال واحنا هنس  
رحت للدكتور عميد كليه التربية قالى دى الدفعة لسة متخرجه السنه دى قلتله لو دعت الضرورة انى ميبقاش لـيهم شـهادات                      

 بالمزيد رغم انه    دك بالتقديرات احنا هيعينهم بسرعة ومازالنا نطالب وزير التعليم         عن  كشف بيهم معتمد ان دول خريجين من       وتدينى
بجميع الطلبات اللى رحتلوبيها لباها للمحافظة وكان على اتصال دائم مع سيادة اللواء وانا موجود فى مكتبه جوه ان شـاء االله     بى  ل

كن مطمئنا مفيش حد هيبقا شغال وهنقوله امشى مفيش فصل هيبقا مفتوح ونقول للعيال روحوا على البيوت ريـاض الاطفـال                     



 استئذان معاليـك    –م باداء العمل معها مدرس المرحلة الابتدائية لحين التعاقد وااء الاجراءات مع رياض الاطفال               يستطيع ان يقو  
ياسيادة رئيس الس عشان ارد على اخويا الدكتور حسام بشأن ماحدث فى مدرسة السيدة زينب انا هقـول لاخـوانى اعـضاء     

 مع احترامى وتقديرى للجميـع   الموجودين عندى هنا فى الجلسه دىينجميع التنفيذيالس اننا قد اكون التنفيذى الذى يختلف عن  
 لنفسى فى يوم من الايـام اننـا         اجل بدوى من قبيله بدوية ولا اسمح       راجل فلاح بفلح الارض راجل صعيدى من الصعيد ور         ان انا 

نا اغلط فى اى انسان او يخـرج مـنى     ا  لنفسى ان  حاية ماوصلت لمدير مديرية ولا اسم     انزلق فى مزلق انا راجل تربوى من مدرس لغ        
    على المدارس بقول ياجماعة عايزين يوم السبت يوم دراسى انا كان ليا             ا مديرة كانت تجلس قدامى انا مريت      لفظ خارج والمدرسة 

ءون ويكتبون وانا عايز    من ابنائى فى التربية والتعليم فى المرحلة الابتدائية لايقر        % ٤٠هدف وعرضته على رئس الس ان عندى        
اقضى على هذه الافه عشان ملعش فى نتيجة واطلع النتيجة مزيفة فى هذا  اليوم طلبنا ان يكون يوم السبت بداية العام الدراسـى                        

 لاتتخيلو كميه ماوصل اليـافى التليفـون   زيع الكتب وان احنا نعدى اليوم دهالاولاد يروحوا المدارس والزملاء يرحوا المدارس لتو     
ولن اقول ايه اللى حصل شتم وسبب وجميع ماتتخيلوه وهكذا رحت المدرسة عشان اقنع زميلى ياجماعة احنا عايزين نعمـل يـوم                      
السبت تقوية انا عندى مشروع جايبه من ادارة البساتين الا وهو انى عايز اجيب الناس اللى منقولين من تانيـة اعـدادى لثالثـة                        

دروس الخـصوصية اللـى انـا       فة ال آلثالثة ثانوى واعملهم مجموعات مجانية عشان اقضى على         اعدادى ومنقولين من تانية ثانوى      
الى الثانوية العامة وبيقابلنى فى الطريق تلاميذ بسألهم رايحين فـين  كجيهات  الدروس الخصوصية فى شمال سيناء تبدأ من ال فوجئت ان 

ريش تفوقت على المعادى اللى انا ساكن فيها قولتلهم ياجماعـة           رايحين دروس خصوصية وماهالنى ان قيمة الدرس الخصوصى فى الع         
الدرس الخصوصى ليس له اثار مادية على الاسرة وانما الدرس الخصوصى له اثار اخلاقية لان انا بخترق بيوت الناس بطلـع علـى                   

اللى عندك ماانتى هتقولى    مام  تك عشان ادى درس وعايز استعمل الح      عورات الناس مجرد دخولك بيتى افرض انا مدرس ودخلت بي         
لبيـت مـشى     الشىء يمكن ان نتغاضى عنه لو عملنا مجموعات قولتلهم ممكن صاحب ا            ضل يبقا انا دهست البيت اليست هذا      اتف

 ه او بنته هل انا اسمح لحد يطلع على عوراتى اقسم باالله العظيم ماحدث غير هذا شكراًموجود هيقدم التحية زوجت

م االله الرحمن الرحيم السيد رئيس الس السيد الوزير المحافظ السيد مساعد وزير الداخليه السادة       بس  :*���-ن�.(-�	��/�א�*�د
الحضور سيادة الوزير انا هتكلم فى موضوع فى عدد كبير من الطلبه فى مدرسة سوزان مبارك هؤلاء الطلبه من الصم والبكم حـتى                    

خلى او تغدية للطلبه وانا اتكلمت مع السيد وكيل الوزارة قالى انا الاخوه             هذه اللحظة لم يدخلوا المدارس بحجة ان مفيش مكان دا         
 بتوع التجار تأمروا علينا فى موضوع التغذية وانامش عارف اعملهم ايه طيب ذنب الطلبه ايه 

نه يـدخل   وى نرجو ا  دمات وخد اولى اعدادى او اولى ثان       الطالب اللى خد تانية اعدادى او دخل نظام الخ          :א��و�(وع�א��(-�/���
 تانية اعدادى او ثانوى نظامى 

 وهو موضوع اننا اتبنينه موضوع مرسى رمانه والحمد الله الموضوع خلص فى هيئة العمليات واتكلمـت مـع      :א��و�وع�א��-��7
الثروة السمكية واتفقت مع السيد رئيس الس اننا نقابل السيد رئيس الثروة السمكية ان عايزين دعم مالى لبناء اسـوار و                    

 مبنى وعمل رصيف ونرجو من سيادتك دعم الموضوع سواء من المحافظة او من الثروة السمكية شكراً



 سـيناء الجهـاز   السيد اللواء مساعد مدير امن شمـال   السيد رئيس الس السيد الوزير المحافظ       :��0د�א�و�.��(������/�א�*�د��
تسجل النقاط التى  م مركز الحسنه بوسط سيناء لانه موضوع مهـم             التنفيذى الاخوه والاخوات السيد الوزير المحافظ ارجو ان         

جداً الموضوع الاول فى موضوع الابار فى ابار معطلة منذ اربع شهور وعلى سبيل المثال بير البرور وبير ابو سيال فى مركز الحـسنه             
د على مستوى المحافظة هو ونش واحد فاحنا        معطلة منذ اربع شهور وعندما نخاطب السادة المسئولين الرد بيكون ان الونش الموجو            

م الى ثلاث مناطق فى جميع الادارات الخدمية لسرعة انجاز العمل لاصـلاح الابـار               ن سيادتك ان منطقة وسط سيناء تقس      نطالب م 
 الموجوده 

وكان بـردوا  ة عندنا فى مركز الحسنة   مركز الحسنه تسبب فى خسائر فادح       انقطاع الكهرباء فى   �-��(*������و�(وع�א��(-�/�����
 الافران تعطلت لمدة ثلاث ايام 

 طالب موجود فيها ثلاث مدرسين مدرسة المنجم ابتـدائى واعـدادى            ١٣٥ان مدرسة الجدى فيها كثافة       : א��و�(وع�א��-�(���7
 مفيش فيها الا مدرسين اثنين بس

يب ولا ممرض ولايوجد حتى      لايوجد طب   اسرة وحضر تك عارف    ٤٠٠ من    فى الجدى سيادة الوزير المحافظ اكثر      �و�(وع�א�(����03
عامل فاتحة بقالها اكثر من شهر لايوجد فيها اى شىء بحجة عدم وجود تيار كهربائى وسيادة الوزير بالنسبة للعمالة الموسمية بتاعت                     

 واحد على ماسمعت ان مجلس مدينة الحسنه رد الـشيك           ٧٠الكهرباء فى مركز الحسنة اللى سيادتك جبت تصديق بيهم اللى هما            
 عامل اللى كـانوا     ٧٠عدد   سيادتك انت مشيت فيه وجبت تفويض ل       م رجعوا للكهرباء تانى الموضوع ده     نى اللى كان مقرر ليه    تا

ن وتشال المكان واتحط محولات فالناس دى سيادتك عايزين الشيك يرجع تانى يصرف من الكهرباء بدل مجلس المدينةعلى المك

�S-���بنطالب بتوصيل المياه من العريش حتى الحسنه ومن الاسماعيلية حتى بغـداد للمنطقـة          سيادة الوزير المحافظ احنا    �و�وع�א 
 اتوبيس لمركز الحـسنة     ٢ سيارة مياه جديده لتغطية القرى والتجمعات مع توفير عدد           ٢٠الصناعية مع تزويد مركز الحسنة بعدد       

دد من هنا قبل مايطلع ابناء مدينـة الحـسنه بيتـضرروا            والجفجافة سيادة الوزير المحافظ الاتوبيس المخصص لنخل بيكون مالى الع         
 فى مدرسة الجفجافة حتى بغداد ١٩٠قل الطلاب اللى هما عددهم فوق انى يطلع من العريش حتى الحسنه ونوبيطالبوا اتوبيس ت

���	)�;�نا داخلين على الشتاء ح لودر لازالة الرمال التى  تعوق حركة السير وا       ٢ سيادة الوزير المحافظ وهو توفير عدد        א��و�(وع�א

لاستاذ محمد البحيرى عشان مانقول ثلاثة واحد تـوفير عـدد            ا א��ط�(!�א�;�(	���-التالى تؤدى الى حوادث     ب ف الطرق بتتسد 
اتوبيس لادارة الحسنة التعليمية لتنفيذ برنامج اعرف بلدك وللزيارات المتبادلة بين المدارس بغرض ان يتألف اتمع وينـدمج مـع                    

 لبعض بعضة ا

 بسم االله الرحمن الرحيم السيد رئيس الس السيد الوزير المحافظ السيد مساعد مدير امن شمـال               :ز#(/�א��#(-و+���/�א�*("-ذ�
سيناء السادة الزملاء اولا احنا طبعاً نشكر السيد المحافظ على الجهد المبذول والتقرير وعلى كل الانجازات اللى تمت وعلى القرى                    

ىء مشرف ويسعدنا جميعاً طبعاً ده شرف لشمال سيناء وكل الانجازات اللى بتم على ايده واحنا متفاءلين خير                  النموذجية لان ده ش   
ان شاء االله طبعاً احنا عارفين ان سيادته من اول ماجه اصطدم بمشكلة السيول والجهد كله مبذول فى الوادى وماعلى شاكلته لكن                      

 تقريبا وانا بـسمع     ٤ كان تعديل بعض الارصفة ولم يتم الشىء الى اصله من شهر              يوليو ٢٣عايزين نظره للعريش داخل البلد ش       



 الشارع اللى حليتنا فى العريش مازال لسه محفور لهذه اللحظـة لم يـتم   ٢٣فى اسفلتات وكمية اسفلت فى التقرير ولسه مازال ش          
يها زمايلى لكن انا بأكد ان العسكرى مـازال يـشيل     اللى فات والمرور والمخلفات طبعاً اتكلموا عل    ٤اعادته الى اصله منذ شهر      

الوصولات القمامة طبعاً وربنا يحلنا مشكلاتنا انا ها قول تليغرافات على السريع وطبعاً زى ماوعد السيد الوزير المحافظ مـن اول                     
الانفجارات اللى فى الشوارع    ماحضر واحنا كل يوم بنوعد الناس بنقولهم ان شاء االله هتحل هذه المشكلة عن طريق شركة النظافة                    

سيادتك بالنسبة للبيع انا بلاحظ كمية انفجارات غير عادية داخل مدينة العريش الشوارع كلها تقريباً فيها كميه ميـاه مهـدرة                     
 ـ                      بشكل غير عادى وده شىء طبعاً مش طبيعى ولازم يتم ملاحظته لانه ده اهدار للمال العام واهدار للمياه اللى احنا بنحافظ عل

مية معينه وخلاص وقفوا على هذا       بسيطة وحتى هذه اللحظة جابوا ك       الغاز حضرتك حضرت كمية انابيب للتغيير      –نقطة الميه فيها    
الموضوع يعنى فى كميات ضخمة مازالت موجوده متغيرتش للناس الانابيب فى شركة الغاز حتى هذه اللحظة يعنى وصلوا للعـريش           

 سيادتك اخـر موضـوع      – حوالى اشهر لم يتم فى كميات كبيره للناس مازالت الانابيب موجوده              انبوبه منذ  ٢٨٠٠حوالى تقريباً   
البناء حتى نقضى على مشكلة العشوائيات اللى احنا كل يوم فيها وبنتكلم عنها لازم تحل سيادتك كل                   تراخيص –وهو التراخيص   

 التراخيص وتشتغل عشان نحل العشوائيات شكراً

���L�-)0��(*�د�א�نا حأرد على التلغرافات اللى جاءت لى ده كان مطلب بقى له عشرات السنين والحمدالله نجحنا ان احنـا                   ا    :א
 بالنسبة لخـط    –نجيبه وطلع تصديق هيئة العمليات وانتهى شوفوا ايه الطلبات اللى انتم عوزينها المادية بحيث ان احنا ايه المطلوب                   

رية بغداد مليار   طفرة خط الميه اللى هو بيتكلم عليه ابو عنقه مرورا بالجفجاجة لحد ق            بو عنقه فى    لميه اللى حصل فى منطقة الوسط يا      ا
من الاسماعيلية لحد الجفجافة فأنـا لـو انـا           رن فية خط بتاع القوات المسلحة ما      ادرس دلوقتى الحلول البديله ا     من عشرة انا ب    ٦و

 مليون انا بـأتكلم  ٦٥خذ خط يصل الى الحسنه حيتكلف  مليون ومن بغداد حنأ٣٥اخذت منه وكملت لحد قرية بغداد حيتكلف        
 مليون فبرضه ايه العملية عمليه فلوس فإحنا بندرسها موضوع  اعرف بلدك انا مدير التربية والتعليم عرض عليـة لان                     ١٠٠على  

ن تعرف ايـه اللـى      قل عشا داخل شمال سيناء ان الناس تروح تنت      انا عايز افوز ودى تكلفة بحيث ان احنا حنعمل اعرف بلدك فى             
بيحصل فى بلدها وعاملين رحلات اخرى من داخل شمال سيناء الى المحافظات الاخرى بحيث ان برضه التفكير ده موجـود وكـان       

 برضه بالمناسبة انا طبعا انا باشكر وزير التربية والتعليم الحقيقة مافى طلب تم تقديمة من شمـال                  –يوسف سليمان   / عرضه الاستاذ   
شمال سيناء فى كل حاجـة سـواء    آخر بحيث انه بيدى اسبقية اولى ل       لما هو وافق عليه وعطينا دعم مابيدهوش لاى حد        سيناء  الا    

 يوليو ٢٣ شارع –كانت فى الابنية التعليمية سواء كان فى الصيانه سواء فى اى مطلب لنا الحقيقة كل مطالبنا بيتم تنفيذها 

 يوليو كان فية كهرباء وتعديل      ٢٣زكى بالنسبة لشارع    / احترامى للاستاذ   مع       :	$�س����س��د����א��	�ش���/�א�*�د��
وجوده فية ضـعفت    اساساً الخدمة فية او المادة الم       يوليو ٢٣ الارصفة كلها رصفناها هو شارع       –الكهرباء عدنا الشىء لاصلة كله      

 ـ         فأنا هارفع خطاب تانى بس فى الخطة بتاعتى لسة الشركة رسيت عليها اليومين د              – ول بس هيا فى حتيتين بس حولين ميدان الم
 هم عشان نرفع كفائتها تانى عدنا الشىء كله لاصله تانى شكراًاللى هما كنا وسعنا الطريق بتاعت

 بالنسبة لموضوع النظافة احنا اتكلمنا فية وقلنا ان فى شركة طبعاً عائد النظافة اللى بيطلع كلام فاضى                    :א���L�-)0/�א�(*�د���
 مليون وكل مااقعد فى حته يقولولى عملتوا ايه ياسيادة المحافظ فى النظافة زى ماكون انا ماسك عـصا           ٢ر٦نا بنتكلم على    الف واح 



 بقا اننا نتضافر بقا عشان سلوك النظافة نفسه النـاس            مليون عشان النظافة اللى يهمنى     ١٦سحرية ونجحت انى اجيب من الدوله       
وبترميها فى توقيتان غير طبيعية ودى  انا بقول بقا ان كل المنظمات وكـل الاهـالى وكـل                   اللى بترمى القمامة فى وسط الشارع       

المسئولين يتضافروا وانا فى بعض الشيوخ فى العريش جم قالولى احنا خنشكل يوم واحنا هنساعد فى موضوع النظافة لو كل الناس                     
بناء انا باعت لرئيس الوزارء علشان دى مش بتاعتى انه هـو            لها شكل مختلف تراخيص ال    بقى  هتتضافر اعتقد ان منظومة النظافة هي     

 مليون جنية من المحافظة فأنا محتـاج        ٩٠ او   ٨٠تراخيص البناء هيخش مش اقل من        انى اطلع تراخيص البناء لان انات      يدينى تصديق 
وبـه لان    الاف انب  ٥وبه وزعت   نب الف ا  ٩اطلع التراخيص والفلوس دى تدخل المحافظة انابيب الغاز ودى اللى تمت اللى اتجمعوا              

وبه وصدق وزير البتـرول علـى         الاف انب  ٥الشيخ زويد ورفح اتوزع      بتوع العريش ماهو فى      ٢٨٠٠مش العريش بس    
 مليون جابلى الانابيـب     ٨بقولوا ببلاش مابقولوش ادفع يقولوا كلو ببلاش فهو عطانى          مطلب  لاتنا لما اطلب    كالتنيين بس احنا مش   

وا كان تعرض عليابنص التكلفة لا انا بجيبها ببلاش والناس مستعجله على              مليون تانيين ماهو برض    ٨ز كمان    عاي قولتلو انا 
 التنيين

ى مع الوزارء وكل الوزراء بيتمنوا      ين قدرات سيادتك انك بتتعامل ازا      سيادة المحافظ احنا كلنا عارف      :	$�س�א����(س��/�א�*�د��
 الرى موجود ياأستاذ انا اجتنى شكاوى عده من ابار متعطلـة فى الوسـط فى نخـل            –من سيادتك   رضاك وبنطمع برضوا فى كثير      

والحسنه اللى متعطل على مش عارف كهرباء يعنى حاجات كلها ماتستاهلش تتعطل المدة دى كلها انا عايز رد اقتنع بيه انا الاول                      
تلك جوابات عليها ولغاية دلوقتى بيشتكوا عايز رد كده نتقنع بيـه             مواطن بمذكرة وببع   ع بيه القاعة انا كل يومين بيجينى      عشان اقن 
 )اتفضل( الناس 

 بسم االله الرحمن الرحيم هو فى كان عندنا ابار معطلة على راسها اللى هو بئر ابو سياك وبئـر                 :و#�(ل�وزא	��א�(	+����/�א�(*�د���
نا معندناش المقدرة اننا نقدر نصطاد الكابلات والمحرك        البرور بئر البرور ده اللى هو كان اتعطل سقطت فية الكابلات والمحرك واح            

جى ترفع الكابلات والمحركات ولغاية دلوقتى الشركة ولغاية دلـوقتى الـشركة دى مـا               الى وكلاا لشركة متخصصه اا تي     فبالت
عـشان تيجـى   ر  طلع طينه وبرضوا وكلاا لشركة متخصصة على اساس زى شـركة ادو      بالنسبه لبئر ابو سيال ده     –اشتغلتش  

ينهية باذن االله النهاردة لبئر     لفرقة هتشتغل فية النهاردة ودى ه     طهروا دول البئرين اللى دلوقتى متعطلين بالنسبه لى بئر شمال فالج ا           ت
 طلة غير البئرين اللى هما ابو سيال والبرورله خلصناه فاحنا معندناش ابار متعالمنبطح خلصناه بئر ابو عقي

 اولا الابار دى مربوطة بكائن حى يعنى لما تتعطل شهر الزتون بيصرف عليها مده يعنى ياريت لـو                 :س	$(�س�א����(���/�א�(*�د���
 حاجة استعصت عليك كلم السيد الوزير المحافظ بمذكرة احنا نكلمة عشان خاطر نخلص من المشاكل دى شكراً

المحافظ رئيس الس الموقر السيد مساعد مـدير          بسم االله الرحمن الرحيم ارحب بالسيد الوزير            :;��ل�א�;(	א��ن��/�א�*"-ذ��
 اولانشكر السيد المحافظ على اهود المبذول فى الشهور التى مضت وشكر وتقـدير للـسيد وكيـل                  -الامن الاجهزه التنفيذية      

 ياسيادة المحافظ فى رفح     الوزارة التى وافق على تحويل مدرسة جوز غانم الى تعليم اساسى والى رئيس الس الحاج سالم وبالنسبة لينا                 
 الطرق لم يتم     الموافقى على بعض   عض ويسار الشارع فتم الموافقة على ب       متر بناء يمين   ٥٠قبل ذلك وافق السيد المحافظ شوشة على        



شارع الذى تم الموافقة عليها نريد باقى الطرق يتم الموافقة عليها وعلـى حـد هلمـى              الالموافقة عليها واسوة بالخمسين متر فى       
  البناء فيها مره اخرى توفيقالخمسين متر تم 

يص فى عصر المحافظ منير شاش فى قرار من المشايخ اللى مامعاه ترخيص بيجيب اقـرار مـشايخ                   بالنسبة لرفح فى عندنا ترخ     :ثانيا
صـل كهربـاء    ويبنى بيت بيكون بيته اترخص فى ناس وصلت كهرباء وفى ناس وصلت مياه وفى ناس ماوصلوش فاحنا اسوة بالمو                  

يوصل ميه واللى موصل ميه يوصل كهرباء لان فى ناس عندنا موصل كهرباء ومش قادر يوصل ميه وبالنسبة ياسيادة المحافظ عداد                     
  جنية علماً بان الميه بتيجى فى الاسبوع مرتين ساعة ونص ساعتين شكرا١٥٠٠ًالمياه وصل لحد ثمنه 

يم الحضور الكريم السلام عليكم ورحمة االله وبركاته ياسيادة المحافظ اناكلمـت   بسم االله الرحمن الرح   :�0-د��*(��ل��/�א�*"-ذ��
مـن سـيادتك مواصـلات للطلبـه        سيادتك قبل كده على حى الكرامة الحى دة معندوش ولاحاجة حى الكرامة والامل طلبت               

فـيش مواصـلات    مهور فى الجلسة و   ين وسعادتك وعدتنى وقولتلى ان شاء االله هكلم قائد المرور وكان موجود من اربع ش              والموظف
راحت لهم ولاعربية واحده توصلهم معندهمش ميه معندهمش ولاحاجة الناس دى  الناس دى عايشة كده اللـواء جـابر تفـضل                      
وعملهم كام عمود كهرباء نورلهم كام شارع الراجل لما راح لهم وصلى معاهم الجمعة ووصلهم كام عمود كهرباء الميـه الحلـوة                      

 جى بيضربوا بعض عليها عربية واحده كل يومين اوثلاثة وانا بسمع الاستاذ عبداهللالعربية بتي
 يافندم عايزين مواصلات يوصلوا الطلبه والموظفين شغلهم ومدارسهم يوصلوهم بالعبور بينهم وبين العبور مفيش اثـنين                - :٢نمرة  

 ٠والطلبه  الاولاد كليو فلوتكرمت سعادتك وموضوع ملح بعد اذنك توصلهم مواصلات
مينفعش معلم بيعلم طالب ثانوى تجارى يقولوا ياولاد البـهايم          " كاد المعلم ان يكون رسولاً      "  ياسيادة الريس لمايقولوا     :تانى حاجه   
طـالعين  عـن نفـسهم      اسماء وشتيمه قذرة ماتتفلش من مدرس كبير لطلبه فى ثانوية طلبه حبوا يعبروا               ٠٠٠ ياولاد   ٠٠٠ياولاد  

بخمسة جنية عشان مش لاقيين مواصلات يروحوا  وهما طالعين مفيش عربيات الثانوى التجارى الريسة اللى شالوهم                 بيأخذو عربية   
من العريش ودوهم الريسة عبروا عن نفسهم وراحوا المحافظة قدموا مذكرة عند سيادة المحافظ وراحوا مديرية التربيـة والتعلـيم                    

ين من زرايب اخت مش عايز اقـول         زى المعيز دانتم جاي    وشتايم بيقولولهم انتوا بتتربوا   قدموا مذكره اتبهدولوا دله من المدرسين       
مسيحية عشان ميقولوش تفرقة عنصرية شتمتهم شتيمة ومدرس محترم مش هاقول عليه محترم لان المدرسين محتـرمين احنـا اللـى             

طالب راح مديرية التربية والتعليم وسـاب مـذكرة         فاهمينه كده شتموهم شتيمة وقلو ادم عليهم وغيبوهم ثلاث اربع ايام كل             
فلوينفع المعلم اللى كاد ان يكون رسولاً يعمل كده فى ابناء شباب محترمة فى مدرسة الثانوى التجارى فى الريسة نقلوهم من هنـا                       

يهم وبيفهموهم  نظام الخمس سنوات وهما ثلاث سنوات اتغيزوا من مدرسينهم اللى متعودين علهالببنين ودوهم كلهم الريس

 هات مذكره من اولياء الامور بالكلام اللى انت بتقولة باسم المدرس اللى قال الكلام ده  شكراً :	$�س�א����س/א�*�د

بسم االله الرحمن الرحيم السادة الحضور سيادة المحافظ فى احد الزيارات تحدث بعض الوزراء عن           :�(3ط=/�א(�ز	ق���/�א�*"-ذ��
كان البعض عايز ياخدها سواء التعليم العالى او الشباب والرياضية احنا سعادتك بنتمسك عارفينك غيور علـى                 المدينة الرياضية و  

  التربية والتعليم نة الرياضية تحت اشراف معاليك مباشرة ثمكل قطعة على ارض المحافظة احنا بنتمسك ان تكون المدي



 شىء طيب وجميل سيادتك عايزينها تبقا منطقة خضراء زى           القديم وده  ش العام تم هدم المبنى     مستشفى العري   :א�0ز$���א��-��(���
 ينه وحديقة للمرضى ه داخل مستشفى العريش تبقا كلها جنالمستشفى العسكرى مش عايزين كتل مبانى خراساني

�S	�;�فظ عايزين نقسم قـسم   قسم رابع العريش ياسيادة المحافظ من الاقسام المهمله فى الرصف والانارة سيادة المحا :א��ز$���א
 حيينرابع الى اكثر من حى لان كل يسمى حى الصفا من الكثافة ارجو من سيادتك تقسيمة الى 

��S	�;يرى اللى سعادتك بذلت فية مجهود كبير مع السيد الوزير واحنا بنشكره علـى             عايز اتكلم فيها المركز الخ      :و�/��ز$���א
قدرات سعادتك و معاليك نرجو الدعم تانى مرة للمركز الخدمى فى الريـسه بخدمـة               كل مجهودات التربية والتعليم واحنا عارفين       

التربية والتعليم معلش ياسيادة الريس السدود اللى سعادتك اتكلمت فيها واهمية الميه للاجيال القادمة اتمنى سيادة المحافظ يبتـدى                   
 المشروع الاول يهتم بيه بناء السدود حفاظاً على الميه شكراً

*�مصطفى بالنسبة لرصف الطريق    / الحضور الكرام بالنسبة لقسم رابع انا بأكد على كلام الاستاذ               :�-ط����(3-	��/�"-ذ��Sא
منى من سيادتك نظـره      كلها ياريس مفيش رصف للشوارع فنت      ياسيادة المحافظ لقسم رابع زيه زى الاقسام التانية مفيش الشوارع         

 وحضرتك طيب وشكراً على اهودات  شكراًلقسم رابع زى الاقسام الثانية كل سنه 

��Sذ-"*� حضرتك بيقول الخير علـى قـدوم    رئيس الس سيادة المحافظ المثلبسم االله الرحمن الرحيم السيد  :��/��	%(وמ��/�א
رب على طـول    تك ما حضرت لمحافظة شمال سيناء والخير يعمل علينا ويا         قيقة ياسيادة المحافظ من يوم حضر     الواردين او الجايين والح   

 موصول لحضرتك بخصوص تخصيص الفين جنية مرتب للمشايخ علشان يكفل ليهم حياه كريمة لكن سيادة المحـافظ انـا                    روالشك
بيله والعيله بتاعتـه وان     ع هيبته ويبقا قادر على تمثيل الق      بطالب حضرتك بمزيد من الدعم المعنوى للشيخ علشان يكون قدير وترج          

 د بمعايير تليق بان يكون كبير العيله يتم اختيار المشايخ الجد

  ياسيادة المحافظ فى الحقيقة حضرتك تحدثت عن القرى الرائده وانا بطالب حضرتك يمكن للمـره الرابعـة                    :א�0-�(��א��-��(����
 نظراً لما يعانون من نفس الظروف التى تعانى منـها وسـط             ٢١برث والكيلو   ص قرى رائده لرفح وخاصه بقريتى ال      بضرورة تخصي 

 سيناء

���S	)�;� يمكن زميلى سبفنى بالنسبة لمستشفى رفح حقيقة انا بقول لحضرتك اننا محتاجين على السرعة بضرورة تـوفير               :א�0-�(��א
تخصصات مثل الجلدية والانف والاذن والحنجره والعيون بالنسبة للصيد كانوا المواطنين كتبوا لحضرتك مذكره واتعرضت علـى                 

اسماعيل ومشاكل الصيادين يمكن انا مش هكلم فيها لكن المذكرة موجوده على مكتب حـضرتك          مكتبك عن طريق اللواء شريف      
 وخاصه ان الصيد يمثل مصدر زرق موعة من الناس 

 اتكلم عليها الاستاذ يوسف بمناسبه التعيينات ياريت التعيينات تكون من اهل المكان حتى لو استثنينا الـشرط بـدل                    الحاجة اللى 
اتم سيادة المحافظ قـال  يره معلش ادونى ثلاث دقائق بس اله مش مشكلة الحاجة القبل الاخ٢٠٠٩ يبقى من ٢٠١٠مايكون خريج   

العضوات فى الس المحلى للمحافظه يكونوا فى التميثل فى استقبال           اا قادمة احتمال الاسبوع الجاى ياريت بعد اذن حضرتك ان         
  الهانم بعد ذان حضرتك ده مطلب ةالسيد



 الخاصه بالمرور انا مش هكلم فيها كثير ولكن انا هاقول سيادة المحافظ على حاجة شـفتها بعيـينى بالنـسبة             :���א�;�(	��Sא�0-
تعدى لو حـق    ياسيادة المحافظ وقلم كل مامركب ب      ابو طويله ده على سبيل المثال معاه سجل          للعسكرى الموجود على نقطة السلام    
ى مخالفـات   ه بعد كده بيأخذ السجل ويروح يفرغ الارقام على الكمبيوتر فى وحده رفح وبتيج             يلقطها بالرقم لو يلقط الرقم ويكتب     

 شكراً ينه ياسيادة المحافظ وخاصة انا مع تطبيق القانون على الناس ده الظلم بع

���L�-)0��متر وكان فى قـرار اللـى هـو    ٥٠ بالنسبه للاخ خليل كان بيتكلم على موضوع تراخيص البناء و   :*(�-د��א 
 سيناء لاا لاتطنبق زى     ذكرة ان تستثنا من هذا الشرط شمال      مبالغاء كل الكلام ده وانا قدمتله       وبعدين جه قرار من وزير الزراعة       

 الدلتا ودى من ضمن الحاجات اللى منتظر الرد عليها هيا وتراخيص الاراضى من وزير الزراعة 

فى وكيل وزارة التربية والتعليم انا خدتله ميعاد مـع سـيادة            ن  رياضية كا  كان بيتكلم على المدينة ال      :א�*"-ذ��3ط=/�א�ز	ق��
الوزير وكتبله كده ان المدينة الرياضيه تحت التصرف المباشر للسيد المحافظ وكل الدينا هناك زعلانه وواقفة على دماغهـا  لاـم                      

 مليـون   ٣١ اللى همـا     ر داخلة من ضمن التطوي    يقهده كده اتحل مستفى العريش الحد     زعلانين ان دى تبقى تبع المحافظة فالموضوع        
ونص لمستشفى العريش حيث اننا هدينا اللى كان بيخش مستشفى العريش السليم بيجيلو اكتئاب دلوقتى ادت وهتتعمل كـل                   

المنطقةدى  منطقة خضراء وداخلة من ضمن التطوير  كانت منى برهوم بتتكلم عن الشيخ واختيار الشيخ طب انا قدمت الـس                     
ت حاجة واحده ان كل شيخ      ب وااهدين انا طل   ر اللى انا عملته للشيوخ والعواقل     الحد اللى انا عايزه ايه الامن والامان انا فى المؤتم         

يقدملى كشف باسماء الكبار الموجودين فى القبيله اللى نرجعلهم لمنع التوثيق وفى حالة والنهاردة اخر ميعـادى معـاهم النـهاردة                     
 يوم مردش علية هجيبة واعتقلـه  ١٥اء بحيث ان لو جريمة لها مطالبه بترجع للشيوخ العشرة او العدد اللى هوا محدده           تيجيلى الاسم 

 علشان ان هو    مش نافع العرفى والشيخ ماجبلوش حقة ولو اطبقت على واحد اخذ سجن             هيطبق على اللى ليه مطالبه مادام بقا       –
بالنـسبة للقـرى   لحظة  احنا اللى بنبوظ وبعدين نيجى ونقول هنحلها خلاص على اخر تتكر تانى انما للاسف  سرقة بالاكراه مش ه   

 البرث وقرى كثيرة انا نفسى امسك عصاية سحرية كده وتبقى كلها قرى رائده انما احنا بنعافر لان الفلوس بتأخذ                    ١٧الرائده فى   
 فلوس كثيره جداً انما معمول حساب البرث واماكن اخرى 

يارات بالنسبة للحضور طبعاً احنا دى بيقى لها مراسم من رئاسة الجمهورية يعنى على سبيل المثال اعـضاء مجلـس                     للاخت :بالنسبة  
الشعب مش هيحضروا لام فى مرحله انتخاب اعضاء مجلس الشورى اللى هيحضروا رئيس الس الشعبى المحلى خيحضر رئيس                  

  محدده كده التلغرافات خلصتالحزب امين الحزب الوطنى هيحضر انا اقصد ان القاعة

بار فى وادى العريش وتم يايرس احنا لانتكرر ان هناك عمل ج       بسم االله الرحمن الرحيم انا مش هطول          :�(و	�.(-�ش���/�א�*("-ذ���
اغلاف الشارع اللى بيودى للموقف واصبح شارعين شارع على بن ابى طالب وشارع الفاتح سيادة المحافظ هناك فى وصله تـربط                 

الشغل لسه مطول    بن ابى طالب مابين شرق الوادى وغرب الوادى فى تربه زلطيه مش مرصوفه والطريق لسه هيطول و                 شارع على 
لف السيارات ياريت تترصف لوحضرتك مشيت مره او مرتين هتلاقى تانى يوم مرصوفة لما حد يقدم على عداد                  فى الوادى فدى هت   

المواطن وعند التركيب بيجبها على حسابه ده اللـى بيحـصل فى مرفـق الميـه                جديد بيدولوا فاتورة بالمواسير وخلافة وبيدفعها       



اوالشركة الميه ولو بيكسروا الطريق عشان فى انفجار بيسيبوا الطريق مكسور  اخر حاجة سيادة المحافظ انا بطالب وكلنا سيادتك                    
زارة يكون اجتماع المحافظين فى العريش شكراًطالب سيادة رئيس الوكل مره بيجتمع فى محافظة ياريت تعارف ان مجلس المحافطين 

���L�-)0��(*�د�א�وادى العريش وهو كده دانا اللى مأخر لما نعمل انجاز يستحق نجيب الناس ونفـرجهم                اجيبهم افرجهم على   : א
 الاقى نظافة وكله    نجيبهم مجلس المحافظين انا ممكن اقولهم الشهر الجاى عندى انا مش هاجيب مجلس المحافظين ورئيس الوزراء الا لما                 

 زى الفل وعندنا مشاريع نفتاتحها 

 بسم االله الرحمن الرحيم السيد الوزير المحافظ فى استفسار بسيط بعد اذن حضرتك بالنسبة لماتبقى من اعانات    :���(!�/�א�*("-ذ�
 السيول واللى حصل فيها سرقات مصيرها ايه لو تتباع وتتحول الى ماديات وتدخل فى اى مشروع

 كان فى فاضل شوية بوتاجازات وثلاجات انا عطيتهم للقريتين اللى بيتعلموا فى نخل والحسنه قـدرت اننـا    :א���L�-)0/�א�*�د��
 ـ       اخلى ناس متبرعين ومنهم وزير التضامن ام هيرفعوا التكلفة الحاجات ا            او ٢٠٠ام  للى عندى دى انا هخليها هتطلـع بك

ت اللى بعمل فيها الاسكان وانا هديله كأنى بعتها بحيث بدل مـاتبقى متخزنـه               الف زى مايكون يحط شيك يخش عندى فى الحاجا        
 يبقى خذ الفلوس دى ابنى فيها لحاجة تانية 

 فى النهاية باسم حضراتكم جميعاً نقدم الشكر والتقدير للسيد الوزير المحافظ والسادة اعضاء الجهاز التنفيذى  :	$�س�א����س
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